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Statenvoorstel nr. PS/2021/1102660   
 

 
 

Datum  GS-kenmerk Inichtingen bij 

20 april 2021   2021/0102516  R. van Leerzem, telefoon 038 499 90 01 

e-mail: R.v.Leerzem@overijssel.nl 

M.E. Niekoop, telefoon 038 499 90 88 

e-mail: ME.Niekoop@overijssel.nl 

 

 

Aan Provinciale Staten 

 

 

Onderwerp 

Jaarstukken 2020 

 

 

Bijlagen 

I. Ontwerpbesluit nr. 2021/0090686 

II. GS-reactie accountantsverslag  

III. Overzicht aangenomen moties en amendementen (separaat) 

 

 

 

Samenvatting van het voorgestelde besluit 
 
Artikel 204 van de Provinciewet schrijft voor dat wij de jaarstukken 2020 van de 
provincie Overijssel voor 15 juli 2021 zenden aan de Minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties. Daartoe leggen wij u de jaarstukken 2020 ter vaststelling 

voor. In een afzonderlijk statenvoorstel leggen wij u de uit de jaarrekening 
voortvloeiende resultaatbestemmingsvoorstellen en begrotingswijzigingen ter 
besluitvorming voor (2021/1102660). 
 
De jaarstukken 2020 zijn, vanaf uiterlijk vrijdag 23 april 2021 om 17.00 uur, te 
raadplegen via de overkoepelende website voor onze 
Planning & Controlpublicaties: http://destaatvan.overijssel.nl 
 
De jaarstukken bestaan uit de volgende items: 
- Inleiding 
- Kerntaakteksten, inclusief financiële toelichting 
- Paragrafen 

- Financiële jaarrekening 
- Provinciale organisatie 
- Bijlagen, waaronder de jaarverslagen VTH, Energiefonds Overijssel BV, 
Ontwikkelopgave NNN en de Meerjareninvesteringsprognose Grondbeleid. 
 
In de jaarstukken leggen wij verantwoording af over de uitvoering van de 

begroting 2020. Het jaarrekeningresultaat 2020 bedraagt € 27,1 miljoen positief. 

 

 

Inleiding en probleemstelling 
In dit statenvoorstel schetsen wij de hoofdlijnen van de jaarstukken 2020.Wij geven daarmee invulling aan 

de aanbeveling van de auditcommissie bij de jaarstukken 2017 en 2018 om compact te rapporteren. Bij 

diverse items verwijzen wij naar de volledige teksten op de site van de jaarrekening, waar u desgewenst 

meer gedetailleerde informatie vindt. 
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1. Inleidende samenvatting 

De inleidende samenvatting vindt u op de site van de jaarstukken 2020, onder de tegel Inleiding en 

statenvoorstel. In de inleidende samenvatting worden de belangrijkste ontwikkelingen uit 2020 beschreven 

aan de hand van de zeven opgaven uit het coalitie-akkoord 2019-2023 Samen bouwen aan Overijssel. 

 

2. Financieel 

Onder dit punt gaan wij in op het jaarrekeningresultaat 2020, duiden wij het resultaat in termen van 

incidenteel en structureel en beschrijven wij de mate waarin de resultaatbestemmingen uit 2019 zijn 

besteed. 

 

2.1 Resultaat 2020 
Het jaarrekeningresultaat 2020 bedraagt € 27,1 miljoen. Dit resultaat is behaald op een begroting met 

een omvang van € 592,5 miljoen.  

- De werkelijke lasten waren 48,2 miljoen lager dan begroot. 

- De werkelijke baten waren € 33,2 miljoen hoger dan begroot. 
- De bijdrage vanuit de reserves is € 54,3 miljoen lager dan begroot. 

 

In onderstaande tabel is bovenstaande schematisch weergegeven. 

Bedragen * € 1,0 miljoen Begroot Realisatie  Saldo 

Lasten          592,53            544,30                 48,23  

Baten          437,96            471,19                 33,23  

Saldo van lasten en baten         -154,56             -73,11                 81,46  

        

Stortingen in reserves          834,16            834,12                  0,04  

Onttrekkingen aan reserves          988,72            934,36                -54,37  

Bijdrage reserves aan begroting          154,56            100,24                -54,33  

        

Jaarrekeningresultaat                 -                27,13                 27,13  

 

De begrote lasten in 2020 hadden een omvang € 592,5 miljoen. De baten waren begroot op € 438,0 
miljoen. Het begrote nadelige saldo van baten en lasten bedroeg daarmee € 154,5 miljoen. Dit nadelige 
saldo zou dan per saldo ten laste van de reserves worden gebracht. Dat beroep op de reserves is een 
gevolg van de uitvoering van de grote opgaven uit het coalitieakkoord 2019-2023, inclusief het vervolg 
van het investeringsprogramma Kwaliteit van Overijssel. De middelen voor de uitvoering van die opgaven 
zijn beschikbaar in onze bestemmingsreserves. 
 

Het gerealiseerde saldo van baten en lasten bedraagt € 73,1 miljoen nadelig. Dat is € 81,4 miljoen minder 
nadelig dan begroot. Voor € 54,3 miljoen wordt dit lagere tekort veroorzaakt door baten en lasten die 
verrekend worden met de reserves. Aan die reserves wordt dan ook € 54,3 miljoen minder onttrokken dan 
begroot. De onttrekking aan de reserves in 2020 bedraagt € 100,2 miljoen. 
 
Het nadelige saldo van baten en lasten van € 73,1 miljoen en de onttrekking van € 100,2 miljoen aan de 
reserves leiden tot een positief jaarrekeningresultaat van € 27,1 miljoen.  
 
Over de bestemming van het jaarrekeningresultaat leggen wij u een afzonderlijk voorstel (2021/1102660) 
voor. Via de resultaatbestemmingsvoorstellen wordt voor € 12,3 miljoen een beroep wordt gedaan op het 
resultaat. Hiervan wordt € 10,1 miljoen toegevoegd aan de begroting 2021-2024 en € 2,2 miljoen aan 
reserves. De resterende € 14,8 miljoen kan dan worden toegevoegd aan de Algemene reserve. Via 

genoemd statenvoorstel wordt daarnaast voorgesteld om vanuit reserves € 12,4 miljoen toe te voegen aan 
de Algemene reserve.  
   

Vanuit de jaarrekening 2020 wordt dan in totaal € 27,2 miljoen toegevoegd aan de Algemene reserve. 

De volledige analyse van het jaarrekeningresultaat vindt u op de site van de jaarrekening 2020. Deze is 

opgenomen onder het kopje ‘Jaarrekening’ in de bovenste menubalk. 
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2.2 Voordelen op structurele begrotingsposten 
In haar reactie op de jaarstukken 2017 en 2018 heeft de auditcommissie geadviseerd om voor voordelen 

op structurele kostenposten te duiden of die voordelen een incidenteel of structureel karakter hebben. En 

om bij voordelen met een structureel karakter het verband met de perspectiefnota te leggen. 

In de analyse van het jaarrekeningsaldo hebben wij de gevraagde duiding van het karakter van de behaalde 

voordelen opgenomen. Wij hebben daarbij ingezoomd op structurele budgetten waar voor het tweede 

achtereenvolgende jaar een voordeel is ontstaan. Naast de structurele kostenposten hebben wij ook 

gekeken naar de structurele opbrengstenposten.  

Onze conclusie is dat de gerealiseerde voordelen een incidenteel karakter hebben. Deels hebben de 

gerealiseerde voordelen een incidentele oorzaak. De coronacrisis, een langer benodigde voorbereidingstijd 

en weersomstandigheden zijn daar voorbeelden van. Voor een ander deel concluderen wij dat de budgetten 

in 2021 en latere jaren benodigd zijn voor realisatie van de beleidsambities. De voordelen hebben dan ook 

geen doorwerking naar de perspectiefnota. 

 

2.3 Besteding resultaatbestemmingen 2019 
In reactie op de Boardletter 2019 heeft de auditcommissie de aanbeveling gedaan om het expliciet te 
vermelden als budgetten voor een tweede en of volgende keer doorschuiven naar een volgend jaar. Bij zes 
prestaties doen wij voorstellen om een budget voor het tweede achtereenvolgende jaar door te schuiven. 
In vier gevallen gaat het om het doorschuiven van een budget voor een meerjarig project. Het betreft de 
volgende budgetten: 

- Ondergronds brengen hoogspanningskabels bij ’s Heerenbroek (prestatie 1.1.2). 
- Uitvoeringsbudget IJsseldelta fase II (prestatie 1.2.7). 
- Meetpunten Lelystad Airport (prestatie 2.1.1). 
- Transitie omgevingsdiensten (prestatie 2.1.2) 

 
In de overige twee gevallen hebben de voorbereidingswerkzaamheden meer tijd gevergd, waardoor de 
beoogde uitvoering (gedeeltelijk) verschuift naar 2021. Dit geldt voor het Actieplan weide- en akkervogels 
(prestatie 3.1.5) en voor monitoring van natuur en landschap (prestatie 3.1.7). 
In de analyse van het jaarrekeningsaldo worden deze herhaalde budgetoverhevelingen naar een volgend 
jaar nader toegelicht.  
 

2.4 Investeringsbudgetten 
In 2020 waren er investeringsbudgetten beschikbaar ter grootte van € 90,4 miljoen. De gerealiseerde 
bestedingen op deze budgetten worden op de balans verantwoord onder de materieel vaste activa. In het 

jaar na oplevering van een project wordt gestart met de afschrijving van het project. De kapitaallasten 
komen dan jaarlijks ten laste van de begroting. 
 
In 2020 is € 16,1 miljoen van de beschikbare investeringsbudgetten niet besteed. In onderstaande tabel 
is de specificatie van de investeringsbudgetten opgenomen, met een korte toelichting op de bestedingen. 
In de toelichting op de balans, onderdeel materieel vaste activa, is de volledige toelichting op het verloop 
van de investeringsbudgetten opgenomen.  
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Van de € 90,4 miljoen aan beschikbare investeringsbudgetten heeft € 87,8 miljoen betrekking op 

investeringen in de Kerntaak mobiliteit. Hiervan is € 14,7 miljoen niet besteed. Bovendien wordt voor de 

plankosten voor de N35, ter grootte van € 0,4 miljoen, alsnog dekking gevonden via de Reserve uitvoering 

Kwaliteit van Overijssel. Het saldo op de investeringsbudgetten voor Mobiliteit bedraagt dan in 2020 € 15,1 

miljoen. Hiervan is € 14,1 miljoen nodig voor de verdere realisatie van de investeringsprojecten.  

 

Van de resterende € 1,0 miljoen stellen wij voor om € 750.000 terug te laten vloeien naar de 

oorspronkelijke dekkingsbron. Onderstaand lichten wij dat verder toe. De overige € 250.000 wordt niet 

meer geïnvesteerd. Dit leidt tot lagere kapitaallasten in de komende jaren. De actualisatie van de 

kapitaallasten verwerken wij in het budgettair perspectief van de begroting 2022. 

 

Voor € 2,6 miljoen hebben de investeringsbudgetten betrekking op de bedrijfsvoering. Het gaat om 

budgetten voor automatisering en vastgoed. Hiervan is € 1,4 miljoen niet besteed. De bestedingen voor 

automatisering zijn in 2020 verantwoord als exploitatielasten. Dit is een gevolg van het feit dat de 

investeringen in eigendom zijn van SSC/ONS. Ook de investeringen in vastgoed bleven achter bij de 

raming. De investeringen in verduurzaming van het provinciehuis, de steunpunten en de brug- en 

sluiswachtersverblijven worden de komende jaren uitgevoerd.  

De niet bestede middelen blijven benodigd voor de realisatie van de investeringsprojecten. 

 

Op basis van de financiële verordening hebben wij besloten om van de niet bestede investeringsbudgetten 

€ 15,5 miljoen toe te voegen aan de investeringsbudgetten in de begroting 2021-2024.  

 

  

Kerntaak

Beleidsdoel Begroting Rekening Saldo Toelichting

Prestatie 2020 2020 2020

4.2.3 Dynamische 

reisinformatiesyste

men

890.000        638.268        251.732         De vervanging van de DRIS-displays vergt € 8,9 miljoen 

en vindt plaats in de periode 2020-2022. Hiervan is € 0,9 

miljoen geraamd in 2020. De aanbesteding heeft meer 

tijd gevergd dan verwacht. 

4.6.3 N35 -               361.098        -361.098        Op basis van de BBV-voorschriften activeren wij de 

plankosten. Om het investeringsbudget hiervoor te 

kunnen verhogen is het nodig het budget voor de 

plankosten over te hevelen van de uKVO naar de 

Reserve Dekking kapitaallasten activa.  

4.6.6 N307 4.927.565      1.240.585     3.686.980      De bestedingen in 2020 bleven achter bij de raming. Dit 

heeft geen gevolgen voor de opleverdatum. Via de P-

nota 2022 doen wij u een voorstel voor de dekking van 

het tekort op het trace Kampen - Roggebotsluis, zoals 

gemeld in de Statenbrief 2021/0011785. 

4.6.7 Vechtdalverbinding 49.452.356    47.336.460    2.115.897      Geen bijzonderheden. 

4.6.8 N348 4.091.917      3.080.705     1.011.212      De werkzaamheden worden in 2021 afgerond. 

4.6.9 verkenning, 

planstudies en 

realisatie 

provinciale 

wegenprojecten

5.815.172      4.153.017     1.662.155      Voor 4 projecten voorzien wij een tekort van in totaal € 

950.000. Wij stellen u voor dit voor € 700.000 te dekken 

ten laste van de Reserve provinciale infrastructuur. De 

resterende dekking wordt gevonden door ruimte in het 

budget voor de N737. 

4.7.1 Uitvoeren beheer 

en onderhoud 

proviciale 

infrastructuur

333.804        89.970          243.834         Van het jaarlijkse budget vooor vervanging van 

zoutstrooiers en sneeuwploegen is beperkt gebruik 

gemaakt. 

4.7.3 Vervangen  

provinciale 

infrastructuur

22.305.716    16.218.776    6.086.940      De vervanging van het laatste traject N760 Ijsselmuiden 

- Genemuiden moet nog plaatsvinden. De N765 Kampen 

- Ramspol en de N332 Holten - grens Gelderland zijn 

afgerond. 

KT4 Totaal Mobiliteit 87.816.531    73.118.880    14.697.651    

KT10 Bedrijfsvoering 2.623.518      1.224.626     1.398.892      Het investeringsbudget voor ICT is niet benut. Er zijn 

wel uitgaven gedaan, maar die zijn verantwoord als 

exploitatielasten. De investeringen zijn eigendom van 

SSC/ONS. De investeringen in gebouwen vinden de 

komende jaren plaats. 

Totaal 90.440.049    74.343.505    16.096.544    
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Via het Statenvoorstel resultaatbestemmingen en begrotingswijzigingen jaarrekening 2020 stellen wij u 

dan nog de volgende wijzigingen voor: 

- Het voorziene tekort op het investeringsbudget N733 Aansluiting Oude Deventerweg – 

Landweerweg van € 250.000 te dekken uit de voorziene onderbesteding op het investeringsbudget 

N737 Innovatiedriehoek A1/N342/N737. 

- De tekorten op de investeringsbudgetten voor de N34, de N732/N733 en de N331 van in totaal € 

700.000 te dekken uit de Reserve provinciale infrastructuur. 

- De vrijval van € 0,75 miljoen als gevolg van het niet vervolgen van het project N732 toe te voegen 

aan de middelen voor prestatie 4.5.1 in de Reserve uitvoering Kwaliteit van Overijssel (€ 0,25 

miljoen) en aan het budget voor prestatie 4.6.10 in 2022 (€ 0,5 miljoen). 

- Vanuit de Reserve uitvoering Kwaliteit van Overijssel € 0,4 miljoen toe te voegen aan de Reserve 

dekking kapitaallasten activa, ter dekking van de te activeren plankosten voor de N35. 

 
Van de hier gesignaleerde overschrijdingen heeft zich al € 425.000 voorgedaan in 2020. Deze 
overschrijding heeft vooral betrekking op de N732 Kruispunten Lossersestraat en de N331 VOC’s Hasselt. 
De overschrijding vormt een begrotingsonrechtmatigheid. Wij hebben dit vermeld in het onderdeel 
‘Overzicht baten en lasten’ op de site van de jaarstukken 2020. De accountant meldt deze onrechtmatigheid 
in het accountantsverslag 2020.  

 
De voorgestelde wijzigingen worden in het Statenvoorstel resultaatbestemmingen en 

begrotingswijzigingen jaarrekening 2020 nader toegelicht. 

 
3. Prestaties 2020 

Alle prestaties in het Jaarverslag zijn op basis van de bekende systematiek van een inhoudelijke en 

financiële kleurscore voorzien. Onderstaande tabel geeft de kleurscores in aantallen en in percentages 

weer. 

 

 Jaarverslag 2020 

 Inhoud Financiën 

Groen 98 78% 76 61% 

Oranje 26 21% 48 38% 

Rood 1 1% 1 1% 

Totaal 125  125  

 

De inhoudelijk rode kleurscore betreft prestatie 1.2.7 IJsseldelta fase II. Door de scope-uitbreiding en de 
keuze om aan te sluiten bij het besluitvormingstraject van het project N307 Roggebot Kampen is 
vertraging ontstaan  bij de aanbesteding van de hoog- en laagwatermaatregelen voor recreatieterreinen. 
Deze vertraging heeft overigens geen negatieve gevolgen voor de realisatiefase. 

 
De rode financiële kleurscore betreft prestatie 5.3.3 Topwerklocaties. De niet begrote bijdrage aan het 
negatieve exploitatieresultaat van de luchthaven bij TecBase Twente heeft geleid tot een overschrijding 
van het beschikbare budget.  
 
Een toelichting per prestatie op de inhoudelijke en financiële voortgang en de daaruit voortvloeiende 
kleurscores vindt u via het kopje ‘Prestaties’ in de menubalk op de startpagina van de jaarstukken. U 
kunt hierbij ook selecteren op bijvoorbeeld kleurscore. 
 

4. Moties en amendementen 
Tijdens de Statenvergaderingen in 2020 zijn diverse moties en amendementen aangenomen. Ter 

informatie is in Bijlage III een overzicht opgenomen met daarin de stand van zaken met betrekking tot de 
afhandeling van moties en amendementen. 
 
Via de TMS-lijst ontvangt u iedere Statenvergadering een update over dit onderwerp. Gezien het toch al 
forse aantal bijlagen bij de jaarstukken hebben wij besloten deze bijlage met ingang van de jaarstukken 
2021 niet meer bij te voegen. 
 

5. Accountantsverslag 
Wij hebben een goedkeurende accountantsverklaring ontvangen bij dit jaarverslag. Het 
accountantsrapport is positief van toon. In Bijlage II hebben wij onze reactie op het accountantsverslag 
opgenomen. 
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Voorstel 
Gelet op het voorgaande stellen wij u voor het besluit te nemen, zoals verwoord in het ontwerpbesluit in 

Bijlage I. 

 

Gedeputeerde Staten van Overijssel, 

 

 

 

voorzitter, A.P. Heidema 

 

 

 

secretaris, N. Versteeg 
 

 
 
  



 

 7 

Bijlage I 

 

Ontwerpbesluit nr. PS/2021/1102660  
 

 

 

 

 

 

 

Provinciale Staten van Overijssel,  

 

gelezen het voorstel van Gedeputeerde Staten d.d. 20 april 2021 kenmerk 2021/0102516  

 

 

 

overwegende 

 

besluiten: 

 

1. De jaarstukken 2020 en het jaarrekeningresultaat 2020 van € 27,1 miljoen vast te stellen. 

 

 

Zwolle, 

 

Provinciale Staten voornoemd, 

 

 

 

voorzitter, 

 

 

 

griffier, 
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Bijlage II: GS-reactie op het accountantsverslag over de jaarrekening 

 

 

 

De accountant heeft een goedkeurende controleverklaring verstrekt 

De accountant heeft een goedkeurende controleverklaring over 2020 afgegeven, voor zowel de 

getrouwheid als de rechtmatigheid. De toon van het accountantsverslag is positief. De ongecorrigeerde 

controleverschillen zijn beperkt in aantal en blijven qua omvang ruim binnen de geldende 

tolerantiegrenzen. Op een aantal van de door de accountant aangestipte aandachtspunten gaan wij 

hieronder in. 
 

3. Beleid prestatielevering 

De accountant merkt op dat wij nog geen expliciet beleid hebben vastgesteld rondom het thema 

prestatielevering.  

Wij zullen bij het opstellen van ons auditplan 2021 expliciet aandacht besteden aan het thema 

prestatielevering bij inkopen. Hierbij zal de BADO-notitie ‘toets prestatielevering bij inkopen door 

decentrale overheden’ (juli 2020), dienen als bron van inspiratie. Het is daarbij tevens onze doelstelling 

de mogelijk in te voeren beheersmaatregelen pragmatisch en passend bij de organisatie te houden. 

Hierbij kan gedacht worden aan het expliciet toetsen van de prestatielevering bij bedragen boven een 

bepaalde (nog te bepalen) grens.  
 

4.2 Rechtmatigheidsfouten geconstateerd bij aanbestedingen 

De rechtmatigheidsfout van € 1,1 miljoen is op te splitsen in € 724.000 oude fouten (5 doorlopende 

fouten uit voorgaande jaren) en € 334.000 (3 fouten) nieuwe fouten. De drie nieuwe fouten zijn door 

onze eigen toets-werkzaamheden aan het licht gekomen. Twee daarvan worden in 2021 opgelost middels 

een Europese aanbesteding; de derde wordt ingeperkt. 

 

4.3 Subsidiebeschikkingen 

De accountant heeft tijdens de interimcontrole geconstateerd dat de vastlegging van de interne controles 

op de verstrekte subsidies voor verbetering vatbaar was. In het voorliggende rapport schrijft de account 

dat dit over het tweede half jaar is verbeterd en er geen bevindingen zijn geconstateerd.  

Als onderdeel van ons audit plan 2021 verkennen Concerncontrole en het team PDS de mogelijkheid om 

de interne controles op het subsidieproces verder te verbeteren met als specifiek aandachtspunt de juiste 

en volledige vastlegging ter verbetering van de zogenaamde audit trail.   
 

4.6 OV-vergoedingen 

De accountant gaat in op SISA-verantwoording van de beschikbaarheidsvergoeding OV.  

Op basis van een uitspraak van het ministerie van BZK, als verantwoordelijk ministerie voor de SISA, 

kiezen we er voor om een nulverantwoording over 2020 voor deze specifieke uitkering in te dienen. De 

verantwoording en ook de controle zal naar de huidige inzichten via de Sisa-bijlage 2021 plaatsvinden. 

Op grond van de oorspronkelijke eisen zou per concessiehouder verantwoording plaats moeten vinden, 

op straffe van verlies van het recht op vergoeding. Dat een dergelijke wijze van verantwoorden om reden 

van concurrentieverhoudingen niet gewenst is, is door het Rijk over het hoofd gezien bij het uitwerken 

van de regeling. Dit standpunt wordt ook gedragen door medeoverheden, vervoerders en het Rijk. Het 

ministerie van BZK heeft nog geen oplossing gepubliceerd. De vraag blijft open staan hoe op dat moment 

met de fundamentele kritiek op de openheid per vervoerder en per concessie kan worden omgegaan. 

 

4.7 Investeringskredieten 

De accountant stelt in haar rapportage dat de verbinding tussen de monitoring van de 

investeringskredieten en het rechtmatigheidsbegrip steviger kan. Wij zijn in 2020 een traject gestart om 

de eerste- en tweedelijns control rondom investeringsprojecten op het gebied van infrastructuur verder 

aan te scherpen. Bij het opstellen van de jaarrekening 2020 hebben wij als uitvloeisel daarvan 

toekomstige overschrijdingen gesignaleerd op wegenprojecten. Voor een deel hebben deze onverwachte 

overschrijdingen zich al voorgedaan in de laatste maanden van 2020, waardoor deze niet gemeld konden 

worden in de tweede Monitor. Wij gaan ook kritisch kijken naar de hoogte van de risicoreservering 

binnen de projectramingen om dit soort risico’s beter op te kunnen vangen. Wij doen bij de jaarrekening 

voorstellen voor de aanvullend benodigde dekking. 

 

Het traject voor verscherping van de control rondom de investeringsprojecten in infrastructuur zetten wij 

in 2021 voort. Eventuele nieuwe bevindingen als gevolg daarvan rapporteren wij via de volgende 

documenten uit de Planning & controlcyclus. 
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4.8 Voorziening beheer en onderhoud 

In het rapport van bevindingen wordt aandacht gevraagd voor de periode waarover voorzieningen met 

name voor de egalisatie van beheer en onderhoud worden bekeken. De tekst heeft geen betrekking op 

de vervangingsinvesteringen in provinciale infrastructuur. 

Ook wij hechten aan een stabiele dotatie aan de voorziening Beheer en Onderhoud die gebaseerd is op 

een meerjaren doorkijk van de uitgaven. In de doorrekening van de voorziening beheer en onderhoud 

gaan we uit van een doorkijk tot en met 2085. Voor de jaren tot en met 2025 hanteren we de ramingen 

uit het meerjaren-uitvoeringsprogramma (MUP). Dit uitvoeringsprogramma actualiseren we jaarlijks. Met 

ingang van 2026 zijn de onttrekkingen uit de voorziening voor verhardingen en kunstwerken gebaseerd 

op de Lange Termijn Asset Planning (LTAP). Deze LTAP’s zijn uitgevoerd door externe bureaus. Het LTAP 

verhardingen is opgesteld in 2019, het LTAP kunstwerken is opgesteld eind 2020. Wij denken hiermee 

een goed overzicht te hebben van de uitgaven over een langere periode.  

 

 

De huidige doorrekening geeft aan dat het saldo van de voorziening t/m 2028 positief blijft. Daarna zien 

we een dalende lijn. Om het egaliserende karakter van de voorziening optimaal vorm te geven, stellen 

we bij de Perspectiefnota 2022 voor om jaarlijks een extra bijdrage in de voorziening te storten. 

Daarmee is een positieve stand van de voorziening ook voor de langere termijn geborgd. 

 

4.9 Personeelskosten 

De accountant signaleert net als voorgaande jaren dat het ONS over het jaar 2020 helaas niet gelukt is 

een ISAE 3402 Type II verklaring te verkrijgen. Er is wel een type I (met beperking) beschikbaar. Dit 

heeft ervoor gezorgd dat wij voor de jaarrekeningcontroles aanvullende testwerkzaamheden hebben 

moeten verrichten, en niet (grotendeels) konden steunen op de systeemcontroles van ONS. We zijn 

periodiek in overleg met ONS over dit punt, en de verwachting is door ONS uitgesproken dat ze een Type 

II verklaring verkrijgen over 2021.   

 

5.4 SISA 

De accountant adviseert vanwege het aantal toegenomen specifieke uitkeringen, de organisatorische 

aandacht voor de SISA te versterken.  

De algemene Rekenkamer heeft in 2019 geconstateerd dat er voorwaarden gesteld worden aan 

decentralisatie-uitkeringen die op een gespannen voet staan met de bestedings- en beleidsvrijheid die 

een decentralisatie-uitkering kenmerken. Dit heeft er toe geleid dat de ministeries in toenemende mate 

middelen via een specifieke uitkering aan medeoverheden uitkeren. Voor 2020 kennen wij 20 regelingen 

onder dit regime en dit zal naar verwachting in de komende jaren nog verder toenemen. De 

bijbehorende verantwoording en controle op de SISA vraagt veel capaciteit en dit zal navenant alleen 

nog maar toenemen. Dit staat op gespannen voet met de oorspronkelijke beoogde vermindering met de 

administratieve lasten.  

In IPO-verband hebben wij dit onderwerp geagendeerd. Wij vragen daarbij aandacht voor een 

zorgvuldige afweging en een goede voorbereiding van de instelling van specifieke uitkeringen. De inzet is 

daarbij dan gericht op het maken van goede tweezijdige afspraken met het Rijk en op de formulering van 

eenduidige verantwoordingsvereisten. 
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Bijlage III - Overzicht van de stand van zaken van de in 2020 aangenomen/aangehouden moties en amendementen 

 

M/A Nr. Indiener Onderwerp Inhoud Status PH EH Stand van zaken 

22 januari 2020 PS-vergadering 

M 

 

M1 Kerkhof c.s. Vergrijzing als 

kans i.p.v. 

bedreiging 

 Verzoekt het college:  

o om tezamen met 

arbeidsmarktpartners deze 

“vergeten” groep” (oudere 

langdurige werkelozen van 45 plus) 

in kaart te brengen;  

o om tezamen met scholingsinstituten 

en het bedrijfsleven te bezien welke 

mogelijkheden tot (bij- of om-

)scholing er voor deze groep en 

breder voor oudere werknemers zijn 

en deze beter toegankelijk te 

maken;  

o te onderzoeken wat de kosten voor 

deze mogelijke scholing zouden 

bedragen, en te bezien welk deel 

van deze kosten door gemeenten, 

UWV of bedrijfsleven zouden 

kunnen worden betaald;  

o binnen de gevraagde € 8,5 miljoen 

euro bijzondere aandacht te 

schenken aan de oudere werknemer 

om deze extra kansen op 

inzetbaarheid te bieden;  

o de Staten z.s.m. doch uiterlijk bij de 

evaluatierapportage (niet later dan 

1 januari 2021) over het human 

capital beleid te informeren over de 

stand van zaken. 

Aangen

omen 

TB EC Motie is afgedaan. 
 
De reactie van GS op de motie is op 10 
februari 2021 aan PS gezonden 
(kenmerk 2021/003784). 

 

MV MV3 Hesselink c.s. Behoud 

carbidschieten 

Roepen het college van Gedeputeerde 

Staten op: 

o het standpunt van PS uit te dragen 

richting Overijsselse gemeenten 

en rijk; 

Aangen

omen 

RW EC De motie is afgedaan. 
 
Gedeputeerde De Witte heeft op 23 
januari 2020 het PS-standpunt gedeeld 
tijdens een bijeenkomst met twintig 
cultuurwethouders. Net als in Drenthe 
kan een erfgoedgemeenschap zich voor 
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o de oprichting van een stichting of 

vereniging ter bevordering van de 

instandhouding en het promoten 

van het carbidschieten naar 

Drents model te faciliteren als 

daartoe vanuit de Overijsselse 

bevolking initiatieven worden 

genomen. 

ondersteuning melden bij het 
Kenniscentrum Immaterieel Erfgoed 
Nederland (KIEN). Wij hebben de 
afgelopen beleidsperiode het KIEN een 
subsidie gegeven voor de ondersteuning 
van erfgoedgemeenschappen in 
Overijssel. De continuering van deze 
afspraken is onderwerp van de 
besluitvorming rond het nieuwe 
cultuurbeleid 2021-2024.  

MV MV4 Pool c.s. Verhoging 

statenvergoeding 

naar de 

Overijsselse 

voedselbank 

Verzoeken PS af te zien van de 

verhoging van de vergoedingen voor 

Statenleden, dit geld door de provincie 

Overijssel apart te laten zetten en dit 

bedrag jaarlijks over de voedselbanken 

in Overijssel te verdelen. 

Aangeh

ouden 

   

26 februari 2020 PS-vergadering 

M M1 Westert c.s. Dalende 

beroepsbevolking 

Dragen GS op: 

o de effecten en gevolgen van de 

afnemende beroepsbevolking op 

middellange termijn op de 

Overijsselse economie en 

samenleving zo goed mogelijk in 

beeld te brengen; 

o daarbij ook mee te nemen de 

gevolgen van een kwalitatieve 

samenstelling van de 

beroepsbevolking. 

o daartoe het Trendbureau te vragen 

om de trends en scenario’s voor 

Overijssel en de sectoren en of 

regio’s in de economie in beeld te 

brengen; 

o ook aan de SER Overijssel advies 

te vragen over de uitdagingen en 

bedreigingen voorde Overijsselse 

economie; 

o halverwege deze statenperiode 

met een rapportage aan PS te 

komen. 

Aangen

omen 

EH EC De motie is afgedaan. 

 

In Q2 2020 heeft een gesprek 

plaatsgevonden, waarna door GS een 

brief is gestuurd aan Trendbureau 

Overijssel om het op te nemen in hun 

werkplan. 
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M M2 Veltmeijer c.s. Retail II Roepen GS op:  

o te onderzoeken waar de knelpunten 

liggen binnen de gemeentes met 

betrekking tot de huidige 

regelgeving en het huidige beleid, 

hierbij meenemend de (landelijke) 

relevante onderzoeken, en met de 

opbrengsten terug te komen naar 

Provinciale Staten van Overijssel, 

om vandaar uit eventueel te komen 

tot een actualisatie van de 

regelgeving en het beleid;  

o op basis van de opgehaalde 

opbrengsten met mogelijke 

voorstellen te komen om de huidige 

knelpunten op te lossen; 

o de opbrengsten en de voorstellen 

voor het einde van dit kalenderjaar 

te delen met Provinciale Staten van 

Overijssel.  

Aangen

omen 

MH RB Wij hebben in 2020 drie Retailcafé’s 

georganiseerd. De opbrengst gebruiken 

wij als input voor een voorstel richting 

PS. 

Geplande afdoening: mei 2021. 

 

M M3 Brinkhuis  c.s. Groen bouwen  Roepen GS op:  

o bij het bouwen van nieuwe huizen 

wanneer mogelijk inbreiding voor 

uitbreiding te kiezen;  

o erfdelen makkelijker mogelijk te 

maken;  

o meer groen in binnensteden te 

faciliteren; 

Aangen

omen 

MH RB De motie is afgedaan via een infobrief 

aan PS die voor de zomer is verstuurd, 

kenmerk PS (2020/0179610). 

 

MV MV5 Bakker c.s. Communicatie 

over stuitingsbrief 

m.b.t. Lelystad 

Airport 

Verzoekt GS inwoners van Overijssel 

door de inzet van alle haar ter 

beschikking staande 

communicatiekanalen ten spoedigste te 

informeren over de mogelijkheid van het 

indienen van een zogenaamde 

Stuitingsbrief en daarvan een voorbeeld 

op de website van de Provincie te 

plaatsen. 

Aangen

omen 

TB BC De motie is afgedaan. 

 

Berichtgeving over Stuitingsbrief: 

- op homepage van de provincie; 

- bij de openbare kennisgeving van 

de Statencommissie dag  van 11 

maart 2020; 

- de wekelijkse nieuwsbrief van de 

provincie van 12 maart 2020; 

- RTV Oost:  

https://www.rtvoost.nl/nieuws/3265



 4 

32/Provincie-gaat-inwoners-actief-

informeren-over-stuitingsbrief-

schade-vliegroutes-\Lelystad-Airport 

- Door verschillende personen en 

organisaties via social media 

gedeeld. 

 

22 april 2020 PS-vergadering 

A A1 Hermans c.s. Punt 2b en 2c van 

het dictum 

schrappen 

 Aangen

omen 

  Betreft 2019/1101963 

M M1 Jansen c.s. Voedseleducatie 

onderdeel van 

Agro en Food 

Roepen GS op: 

o om voedseleducatie, waaronder 

boerderijeducatie, te stimuleren 

en faciliteren en een permanente 

plek te geven binnen het 

Agro&Food programma, inclusief 

passende budgetten. Hierbij kan 

de opzet van ‘Jong Leren Eten’ als 

basis dienen; 

o verbinding te zoeken met reeds 

bestaande initiatieven op het 

gebied van voedseleducatie en 

samenwerkingsverbanden hierin 

te stimuleren. 

Aangen

omen 

GB EC Afgedaan. 

 

De motie is meegenomen in het 

Uitvoeringsprogramma Agro en Food 

PS/2020/1101788. 

13 mei 2020  PS-vergadering 

M M4 Tattersall c.s. Taskforce 

zonnepanelen 

Roepen GS op: 

o in het belang van het behoud van 

ons prachtige landschap een 

Taskforce op te richten waarin 

een goede en evenwichtige 

vertegenwoordiging van 

stakeholders zitting neemt om te 

werken aan een duurzame 

oplossing waarbij het plaatsen 

van zonnepanelen op daken en 

het wegnemen van knelpunten 

hiervoor het uitgangspunt is; 

Aangen

omen 

TB EC/NEO De motie is afgedaan. 

 

Op 23 september 2020 is PS hierover via 

de woordvoerders Energie geïnformeerd. 
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o tevens PS schriftelijk te informeren 

over de uitkomsten van de 

oprichting van een taskforce voor 

1 september 2020. 

M M10 Hofstee c.s. Duiding rapport 

PBL over biomassa 

Verzoeken GS: 

1. een duiding te geven op het 

rapport ‘Beschikbaarheid en 

toepassingsmogelijkheden van 

duurzame biomassa’ van het PBL: 

2. indien mogelijk in samenhang met 

het binnenkort te verschijnen 

rapport van de SER over het 

‘duurzaamheidskader biomassa’; 

3. deze uiterlijk 1 september 2020 

beschikbaar te stellen aan de 

Staten en toe te lichten. 

Aangen

omen 

TB EC/NEO De motie wordt als volgt uitgevoerd:  

1. Duiding PBL-rapport in Statenbrief 

Biomassaroute deel 1 

2. Duiding SER-advies in Statenbrief 

Biomassaroute deel w (en uitvoering 

motie Folkerts, 35): vond plaats in 

Infosessie PS 89 25 november 2020 

in Statenbrief Biomassaroute deel 2 

(en uitvoering motie Folkerts, 35)  

3. Informatiesessie PS 

 
Afdoening:  

1. Duiding PBL-rapport: AFGEDAAN in  

Statenbrief 1 begin juli 2020 

kenmerk PS/2020/1101909;  

2. Duiding SER-advies: vond plaats in 

de Infosessie PS op 25 november 

2020.  

M M11 Jansen Extra financiële 

middelen voor 

huishoudens met 

een kleine beurs 

Verzoeken GS bij de 2de tranche 

financiële middelen vrij te maken 

t.b.v. huishoudens met een kleine 

beurs, zodat ook zij kunnen voldoen 

aan de uitvoering van de 

energietransitie en hun huishoudelijke 

artikelen kunnen vervangen. 

Aangeh

ouden 

   

M M12 Folkerts c.s. Duurzaamheidscrit

eria biomassa 

roepen GS op om te onderzoeken welke 

duurzaamheidscriteria als voorwaarde 

gesteld kunnen worden voor alle 

biomassa-energieprojecten in de 

provincie Overijssel en een voorstel 

daartoe ter besluitvorming voor te 

leggen aan PS 

Aangeh

ouden 

TB EC/NEO Onderzoek naar wettelijke 

bevoegdheden en juridische 

instrumenten provincie is gestart.  

Geplande afdoening: Q1 2021 via 

Statenbrief. 

3 juni 2020 PS-vergadering 

M M4 Groot Koerkamp c.s. Meer inzet op 

gedragsveranderin

g om tot circulaire 

Geven GS de opdracht: 

o binnen de financiële kaders van dit 

programma meer aandacht voor 

Aangen

omen 

EH EC GS nemen de uitvoering van de motie 
mee in de actualisatie voor 2021 van het 
Uitvoeringsprogramma Circulaire 
Economie. De uitkomst van de enquête 
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economie te 

komen 

gedragsbeïnvloeding van de 

samenleving en de consumenten 

te realiseren;  

o daarbij nadrukkelijk de jeugd te 

betrekken; 

o in het uitvoeringsprogramma met 

een plan van aanpak voor 

gedragsverandering van 

consumenten te komen, met als 

doel in 2050 volledig circulair te 

consumeren (te denken valt aan 

Waste Battles, programma op 

scholen, sportverenigingen en 

bibliotheken); 

o in het uitvoeringsprogramma een 

overzicht van acties op het gebied 

van gedragsverandering op te 

nemen in de RTA’s die per oktober 

2020 worden ondersteund. 

“houding en gedrag van Overijsselaars” 
van oktober 2020 wordt meegenomen in 
het UP CE 2021. 
 
Geplande afdoening: Q1 2021. 

M MV1 Rutten c.s. Asbest eraf, zon er 

op 

verzoeken GS:  

o een geactualiseerde regeling ‘Asbest 

eraf, zon erop’ open te stellen voor 

de sanering van alle typen 

asbestdaken in Overijssel waarbij de 

daken worden verduurzaamd 

middels zonnepanelen;  

o in deze regeling ‘Asbest eraf, zon 

erop’ een gelijkmatige 

verdeelsleutel aanbrengen tussen 

openstelling voor asbestdaken van 

particulieren en bedrijven; 

o deze regeling ‘Asbest eraf, zon 

erop’ onderdeel te laten zijn van 

de € 6,25 miljoen die 

gereserveerd zijn door Provinciale 

Staten voor het asbestfonds.  

Aangen

omen 

TB NM We onderzoeken de actualisatie en 
zullen daarbij aansluiten bij het 
stimuleringsfonds voor asbestdaken. 
Daarbij sluiten we indien mogelijk aan 
bij het landelijke fonds en kijken we 
naar marktinitiatieven die hierop 
aansluiten, zoals Duurzame Zekerheid 
van Univé. 
Inmiddels is meer duidelijk over een 
landelijk fonds voor particulieren. 
Daarnaast wordt er landelijk een 
onderzoek gedaan naar de 
mogelijkheden voor zakelijke eigenaren 
om de sanering van hun asbest dak te 
financieren. De uitkomsten daarvan 
worden in december 2020 verwacht.  
In het eerste kwartaal van 2021 zullen 
we PS een voorstel doen voor het 
inzetten van de gereserveerde middelen. 

 

M M6 Faal-Takak c.s. Circulaire 

economie en 

textiel in Overijssel 

Roept het college op: 

o samen met de partners binnen de 

RTA-textiel te verkennen welke 

Aangen

omen 

EH EC GS verkennen met de partners de 

kansen voor circulair textiel, inclusief de 

koploperspositie, recycling, lokale 
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kansen er zijn voor de provincie 

om te behoren tot de nationale en 

internationale koplopers groep 

voor circulaire textiel; 

o te verkennen welke kansen het 

hergebruik van textiel en de 

mogelijkheden voor directe lokale 

verwerking van lokaal geteelde 

grondstoffen oplevert voor de 

duurzame productie, voor de 

bewerking van textiel in Overijssel 

en voor het  

IV. ‘reshoren’ van productie uit lage 

lonenlanden; 

o de Staten over de uitkomsten van 

de verkenningen te informeren 

voor 1 oktober 2020. 

grondstoffen en reshoring. GS zullen PS 

over de uitkomsten informeren.  

De resultaten van de verkenning worden 

aan PS gepresenteerd met de 

actualisatie van het UP CE 2021. 

 

Geplande termijn van afdoening: Q1 

2021. 

 

M M7 Westert c.s. Meldpunt circulaire 

economie 

Roepen GS op: 

1. een meldpunt in te stellen waar 

knelpunten en belemmeringen in 

wet- en regelgeving kunnen 

worden gemeld. Met als doel het 

ondernemers, bedrijven en 

maatschappelijke instellingen te 

vergemakkelijken de omslag naar 

circulaire economie te maken; 

2. n.a.v. de meldingen die bij dit 

meldpunt gedaan worden de 

actief in te zetten op een lobby 

naar andere overheden om 

knelpunten en belemmeringen in 

de regelgeving weg te nemen; 

3. n.a.v. de meldingen die bij dit 

meldpunt gedaan worden na te 

gaan welke knelpunten en 

belemmeringen in de provinciale 

regelgeving weggenomen kunnen 

worden. 

Aangen

omen 

EH EC De motie is afgedaan. 

 

Op basis van de ervaringen van andere 

meldpunten, waaronder het meldpunt 

van de Provincie Noord 

Holland/Metropool Regio Amsterdam, 

richten GS een meldpunt in. Daarbij 

werken we samen met de 

Omgevingsdiensten en het landelijke 

www.versnellingshuis.nl. 

Vanaf Q1 2021 kunnen bedrijven uit 

Overijssel zich ook melden via 

www.meldpuntoverijssel.nl  

GS rapporteren over de resultaten en 

vervolgacties (conform punt 2 en 3) via 

de afgesproken voortgangsrapportages 

Circulaire economie. 
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M M8 Almekinders c.s. Bronscheiden *) Roepen het college van Gedeputeerde 

Staten op: 

o te bevorderen dat gemeenten 

plannen maken en ten uitvoer 

brengen om met name ook voor 

de hoogbouw zoveel mogelijk 

GFT/GFE gescheiden in te 

zamelen en duurzaam te 

verwerken; 

o te onderzoeken op welke wijze de 

provincie de gemeenten kan 

ondersteunen bij mogelijke 

knelpunten. 

Stemm

en 

staken 

  In eerstvolgende PS-vergadering wordt 

deze motie opnieuw in stemming 

gebracht. Zie hierna bij PS 1 juli 2020. 

M M10 Hof c.s. Recreatie en 

waterbed 

Verzoeken GS: 

o in overleg te gaan met onze Duitse 

buren en afstemming te zoeken 

rondom ons beleid voor mogelijke 

knelpunten bij verblijfsrecreatie; 

o de resultaten van deze 

afstemming, waar nodig, te 

betrekken bij het 

investeringsvoorstel ‘Vitale 

Onderkant’; 

o hieraan voorafgaand PS schriftelijk 

te informeren over haar bevinding 

n.a.v. die Nederlands/Duitse 

afstemming. 

Aangen

omen 

RW RB/EC PS hebben op 3 juni 2020 conform 

besloten over het voorstel 

beleidsaanpassing Verblijfsrecreatie. In 

afstemming met burgemeester Vroomen 

van Ommen (kwartiermaker provincie 

dekkende aanpak minder vitale 

vakantieparken) zal over dit onderwerp 

afstemming gezocht worden met 

Duitsland. De uitkomsten hiervan zullen 

schriftelijk gedeeld worden met PS en 

worden betrokken bij het 

investeringsvoorstel. 

Geplande afdoening: eind Q1/begin Q2 

2021. 

1 juli 2020 PS-vergadering 

M M8 Almekinders Bronscheiden *) Roepen het college van Gedeputeerde 

Staten op: 

o te bevorderen dat gemeenten 

plannen maken en ten uitvoer 

brengen om met name ook voor 

de hoogbouw zoveel mogelijk 

GFT/GFE gescheiden in te 

zamelen en duurzaam te 

verwerken; 

o te onderzoeken op welke wijze de 

provincie de gemeenten kan 

Aangen

omen 

TB EC We zoeken aansluiting bij het landelijke 

VANG-programma (ondersteuning aan 

gemeenten voor afvalscheiding).  

Er zijn nog geen data bekend voor de in 

het najaar geplande sessies met 

gemeenten om de resultaten van het 

project 'Verbetering afvalscheiding en -

inzameling hoogbouw' te 

implementeren.  

We inventariseren welke gemeenten uit 

Overijssel deelnemen.  
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ondersteunen bij mogelijke 

knelpunten. 

Geplande afdoening  Q1-2021 

A A3 Folkerts-Hesselink Schade na 16 juni  Aangen

omen 

  Betreft 2020/1101455 

A A4 Eshuis c.s. Generiek 

onderzoek 

 Aangen

omen 

  Betreft PS/2020/1101455 

A A6 Huizinga c.s. Beslispunt 4 

schrappen 

 Aangen

omen 

  Betreft PS/2020/1101455 

M M1 Nooter c.s. Regie 

schadeherstel 

Roepen het college van Gedeputeerde 

Staten op: 

1. bij de aanpak voor schadeherstel 

en uitvoering van de 

Schaderegeling nader invulling 

aan haar regiefunctie te geven 

door het bieden van een integraal 

maatregelenpakket aan 

getroffenen; 

2. de ontwikkeling van het aanbod af 

te stemmen met lokale 

initiatieven en een 

klankbordgroep; 

3. voor de uitvoering van het herstel 

lokale/ regionale partners zoals 

aannemers te betrekken; 

4. PS periodiek over het Programma 

en de voortgang te informeren. 

Aangen

omen 

BB PPM 1. Dit wordt Onderdeel van de 

schaderegeling; 

2. Hieraan wordt actief invulling aan 

gegeven; 

3. onderdeel van uitvoering; 

4. PS zullen regelmatig worden 

geïnformeerd over de voortgang. 

 

Het Statenvoorstel met de 

uitgangspunten voor de schaderegeling 

is voor 1 oktober 2020 aan PS gestuurd. 

Dit wordt verwerkt in het Statenvoorstel 

dat met de conceptregeling aan PS 

wordt voorgelegd. 

 

M M2 Slingerland c.s. Aangepaste 

uitgangspunten 

schaderegeling 

Verzoeken Gedeputeerde Staten om: 

o naast de aan gedupeerden uit te 

betalen schadevergoedingen 

middelen te zoeken om in de 2e 

fase het herstel van het gebied te 

ondersteunen. Dit fonds dient 

zodanig van grootte te zijn dat de 

komende jaren kan worden 

gewerkt aan een participatief, 

gebiedsgericht en 

toekomstbestendig 

Ontwikkelingsplan voor het 

betrokken gebied; 

Aangen

omen 

BB PPM Met PS is afgesproken uiterlijk in de 

zomer van 2021 met een voorstel voor 

een gebiedsaanpak richting PS te 

komen. Dan kan ook een inschatting 

worden gemaakt van de beschikbare 

middelen. 



 10 

o de andere betrokken overheden 

(de desbetreffende vier 

Gemeentes, het Waterschap en 

regio Twente) maar ook externen 

(bijv. ondernemers) in de 

gelegenheid te stellen om bij te 

dragen aan dit Fonds en mee te 

werken en te denken bij 

problematische situaties; 

o voor de behandeling van de 

Begroting 2021 een actuele 

inschatting te maken van de 

benodigde grootte van het bedrag 

wat nodig is om vrij te maken 

voor de begroting. 

M M4 Jonker c.s. Monitoring KADH Roepen het college van Gedeputeerde 

Staten op om z.s.m. te komen met een 

adequaat monitoring programma voor 

het gebied direct en rondom kanaal 

Almelo - de Haandrik en hierover de 

Staten voor het einde van het jaar te 

rapporteren. 

Aangen

omen 

BB PPM Tijdens PS is aangegeven dat de 

monitoring wordt gericht (conform 

toezegging 83) op de werkzaamheden in 

het gebied. 

Dit is geen apart programma voor het 

gebied, maar wel gerichte afspraken 

over monitoring van de werkzaamheden. 

Dit wordt meegenomen in een van de 

rapportages naar PS (Q4 2021). 

M M5 Eshuis c.s. Verruiming of 

extra 

schaderegeling 

Roepen GS op: 

o de schades die de in de 

overwegingen bij deze motie 

bedoelde groep eigenaren en 

huurders hebben ondervonden 

van de werkzaamheden aan dit 

Kanaal voor Provinciale Staten in 

beeld te brengen; 

o Ten behoeve van deze groep 

eigenaren en huurders de vast te 

stellen Schaderegeling te 

verruimen; 

o dan wel voor deze groep een 

afzonderlijke Schaderegeling op te 

stellen. 

Aangen

omen 

BB PPM Er is juridisch advies aangevraagd 

over de precedentwerking. Dit is 

inclusief de bespreekpunten voor een 

onverplichte regeling zoals op 9 

september 2020 besproken met de 

commissie. 

Het Statenvoorstel met de 

uitgangspunten voor de schaderegeling 

is voor 1 oktober 2020 aan PS gestuurd. 
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M M6 Slots c.s. Zorgvuldige 

omgang 

pachtgronden 

Verzoeken GS: 

o een kennisdialoog te organiseren 

tussen deskundigen op het gebied 

van genoemde 

bestrijdingsmiddelen, gericht op 

voor- en nadelen ervan en van 

mogelijke alternatieven; 

o de resultaten hiervan te gebruiken 

voor een voorstel voor omgang 

met tijdelijke pachtgronden, zowel 

de eenjarige geliberaliseerde 

pachtcontracten als de andere 

pachtcontracten, waarbij 

alternatieven, inclusief financiële 

en operationele consequenties 

van beleid vanuit beide genoemde 

perspectieven in beeld worden 

gebracht; 

o een voorstel voor implementatie 

van duurzamer omgang met 

pachtgronden met PS te 

bespreken alvorens GS hierover 

een besluit neemt; 

o dit voor 1 januari 2021 te doen. 

Aangen

omen 

 PD 

 

Motie is in uitvoering. 

De kennisdialoog is afgerond en er is op 

6 januari 2021 een technische sessie 

gehouden met ca. 20 statenleden. 

 

Geplande afdoening: Q1 2021  

 

M M10 Leferink c.s. Nedersaksisch in 

de Statenzaal 

PS besluiten: 

o de uitnodiging voor de Provinciale 

Staten vergadering in maart 2021 

tweetalig te verspreiden, in het 

Nederlands en in het 

Nedersaksisch; 

o dat de besluiten van de 

Statenvoorstellen van de 

vergadering in maart 2021 

tweetalig beschikbaar zijn, zowel 

in het Nederlands als in het 

Nedersaksisch; 

o in te gaan op het aanbod van de 

IJsselacademie en het 

Twentehoes om de vertaling van 

een aantal stukken voor hun 

rekening te nemen; 

Aangen

omen 

CDK EC De uitvoering van deze motie wordt 

door de Griffie opgepakt en uitgevoerd. 

Geplande afdoening: maart 2021. 
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o dat de woordvoerders welke het 

dialect beheersen hun bijdrage 

tijdens de PS vergadering, indien 

gewenst, kunnen uitspreken in 

het Nedersaksisch en dat zij hun 

tekst dan vooraf aanleveren in het 

Nederlands, zodat dit kan worden 

toegevoegd aan de 

vergaderstukken en het voor 

iedereen te volgen is; 

o dat de griffie de uitvoering van 

deze motie zal oppakken; 

o dat de uitvoering geen 

belemmeringen mag opwerpen 

voor de besluitvorming. 

M M13 Selles Nedersaksische 

plaatsnaamborden  

verzoeken GS: 

o te onderzoeken hoe GS de 

Overijsselse gemeenten kan 

stimuleren om hun 

plaatsnaamborden ook in het 

Nedersaksisch te plaatsen;  

o daarbij Twentehoes en de 

IJsselacademie actief te 

betrekken;  

o PS geregeld over de uitkomsten te 

informeren. 

Aangeh

ouden 

   

2 juli 2020 PS-vergadering 

A A7 Courtz c.s. Reserve sporen en 

wegen en 

garantstelling 

Kornwerderzandslu

is 

 Aangen

omen 

  Betreft 2020/1101129. 

M M14 Van der Velde c.s. Landbouw en 

grondbeleid 

Dragen GS op: 

o in kaart te brengen hoe een 

actiever provinciaal grondbeleid 

bij kan dragen aan extensivering 

van de landbouw; 

o te onderzoeken hoe een 

revolverend fonds, waarbij de 

Aangen

omen 

GB/MH NM/PD GS zullen in januari 2021 PS via een 

notitie informeren hoe een actiever 

grondbeleid en bestaande 

grondinstrumentarium bij kunnen 

dragen aan extensivering. Er is een 

technische sessie met PS gepland op 6 

januari 2021. 
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provincie gronden aankoopt en 

tegen economisch gunstige 

voorwaarden in gebruik brengt bij 

agrariërs, bij kan dragen aan 

extensivering van de landbouw, 

welke constructies hiervoor 

mogelijk zijn en wat dit aan 

investeringen vraagt; 

o PS over de uitkomsten van de 

punten 1 en 2 te informeren voor 

1 januari 2021; 

 

Geplande afdoening: Q1 2021 

M M16 Bakker c.s. Doorstart Samen 

werkt beter 

verdient PS 

bekrachtiging 

Verzoeken GS, nadat partijen tot 

overeenstemming zijn gekomen, de 

geactualiseerde set aan SWB afspraken 

met PS te bespreken zodat zij actief 

betrokken en geïnformeerd is. 

Aangen

omen 

GB NM Binnen SWB zijn we nog met elkaar in 

gesprek hoe we de kracht van SWB een 

plek kunnen geven in de gebiedsgerichte 

aanpak.  

In onze brief van 1 september 2020, 

kenmerk 2020/1102340, nodigden we 

PS – mede in het licht van de uitvoering 

van deze motie - uit om 

aandachtspunten en suggesties mee te 

geven.  

Op 25 november 2020 hebben we een 

Benen-Op-Tafelsessie georganiseerd 

waarin met PS en leden van SWB van 

gedachten is gewisseld over de 

mogelijke rol en positie van SWB in de 

toekomst (planning eind november).  

Dit nemen we vervolgens mee bij het 

opstellen van een nieuw convenant 

waarin de rol en positie van SWB in 

relatie tot de GGA duidelijk wordt 

omschreven. 

Geplande afdoening: Q3 2021 

 

M M17 Bakker c.s. Weidevogels 

beschermen 

dwingt tot meer 

aanpak predatie 

verzoeken GS: 

o in overleg te treden met partners 

en deskundigen over hoe predatie 

effectiever kan worden 

teruggedrongen; 

Aangen

omen 

GB NM Er loopt een opdracht aan de agrarische 

collectieven om de organisatie en 

samenwerking van predatiebestrijding 

met lokale betrokken partijen te 

verbeteren, inclusief de aanschaf van 32 
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o aanvullend op het huidige 

weidevogelbeleid voorstellen te 

formuleren die bijdragen aan 

afname van predatie van weide- 

en akkervogels en hiervan de 

financiële consequenties in beeld 

te brengen; 

o PS hierover voor 1 november 2020 

te informeren. 

vossenvallen. Er is een 

literatuuronderzoek Predatie van 

weidevogelnesten door steenmarters 

uitgevoerd om te verkennen welke 

mogelijkheden er zijn voor bestrijding 

van de steenmarter. Verkenningen 

vervolgonderzoek met cameravallen 

naar grondpredatoren (m.n. 

steenmaters) zijn opgestart. 

 

Motie is afgedaan met PS brief 

2020/1104029 van 30 oktober 2020. 

M M18 Van der Toorn c.s. Uitbreiden 

agrarisch natuur- 

en 

landschapsbeheer 

in Overijssel 

roepen GS op: 

o te onderzoeken hoeveel meerjarig 

agrarisch natuur- en 

landschapsbeheer in heel 

Overijssel kost; 

o te onderzoeken op welke manier 

middelen het meest effectief 

ingezet kunnen worden, met het 

oog op het bereiken van de 

hiervoor genoemde 

maatschappelijke doelen, inclusief 

deskundige begeleiding en 

gebiedsgerichte benadering, 

binnen en buiten aangewezen 

leefgebieden; 

o in beeld te brengen welke 

financiële consequenties het 

verbreden van agrarisch natuur 

en landschapsbeheer naar de 

'witte gebieden' heeft en welke 

nog niet gealloceerde middelen 

hiervoor beschikbaar zijn binnen 

de lopende begroting; 

o PS hierover te informeren voor de 

behandeling van de begroting 

2021. 

Aangen

omen 

GB NM/ 

PD 

GS zien de uitvoering van deze motie 

samen met die van “laat 1000 km 

bloemen bloeien!” (Van Dijk SGP c.s.) 

als een mogelijkheid om de komende 

jaren invulling te geven aan de in het 

Coalitieakkoord opgenomen Groen 

Blauwe Dooradering van Overijssel.  

Zij stellen daarmee voor de motie te 

betrekken bij de behandeling van dit 

onderwerp. 

Over de wijze waarop GS aan deze 

GBDA en de motie(s) uitvoering geven, 

komen zij eind 2020 bij PS terug. 

 

Geplande afdoening: Q1 2021 
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M M19 Jansen 100 kilometer 

bloemrijke berm 

Roepen GS op bij de 

begrotingsbehandeling voorstellen te 

doen om 100 kilometer berm langs 

provinciale wegen bloemrijk te maken, 

met behulp van goed uitgekozen 

inheemse zaden. 

Aangen

omen 

GB NM/ 

WK 

We nemen dit mee in een informerende 

brief over een programmatische aanpak 

voor natuurinclusieve infrastructuur, 

welke wij in het eerste kwartaal 2021 

aan de Staten verwachten toe te 

zenden. 

Geplande afdoening: Q1 2021. 

M M21 Huizenga c.s. Meer 

drinkwaterpunten 

in Overijssel 

Verzoeken GS:  

o aantal en locaties van openbare 

drinkwaterpunten in Overijssel te 

inventariseren. (Volgens de op 

drinkwaterkaart.nl beschikbare 

gegevens zijn dit er nu 54); 

o een actieplan te maken waarbij het 

streven is het aantal 

drinkwaterpunten in Overijssel 

deze coalitieperiode minimaal te 

verdubbelen; 

o in dit actieplan bij de locaties aan 

te sturen op ten minste één 

watertappunt per kern/dorp/stad, 

en één bij ieder TOP, TIP en P-

WaterReijkpunt; 

o een stimuleringsregeling in te 

stellen zodat ondernemers 

(campings, recreatieondernemers, 

winkels) maar ook buurthuizen, 

(sport)verenigingen openbaar 

toegankelijke watertappunten 

realiseren bij hun pand of op hun 

locatie of gestimuleerd worden om 

een watertappunt te adopteren 

(voor scholen is er reeds een 

subsidieregeling beschikbaar 

vanuit het ministerie); 

o nauwe samenwerking en 

afstemming te zoeken met 

gemeenten, Vitens en andere 

organisaties (zoals Join the Pipe of 

Aangeh

ouden 
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KWTP) die watertappunten 

stimuleren en realiseren; 

o de informatie over de locaties van 

de watertappunten beschikbaar te 

maken op online en 

offlinemateriaal en te (laten) 

verspreiden als onderdeel van 

toeristische informatie; 

o het actieplan aan PS voor 

behandeling van de begroting aan 

te bieden. 

o in de begroting 2021 budget voor 

de realisatie van het actieplan op 

te nemen. 

 

M M22 Brinkhuis c.s. Drinkwater voor de 

toekomst 

Roepen GS op: 

o de infrastructuur ten bate van het 

beter verdelen van beschikbaar 

drinkwater door de provincie te 

verbeteren; 

o een traject te starten, beginnende 

met een verkenning, naar de 

uitbreiding van bestaande en/of 

de aanleg van nieuwe 

drinkwaterwinning(en); 

o PS halfjaarlijks (te beginnen in het 

eerste kwartaal van 2021) of 

vaker te informeren over de 

voortgang van de verkenning en 

het verdere traject; 

Aangen

omen 

BB RB De verkenning is opgenomen in de 

uitvoeringsagenda van de Adaptieve 

Strategie Drinkwater (ASV), waarover 

GS op 30 juli 2020 een brief aan PS 

heeft gestuurd. Ook is PS tijdens een 

infosessie (30 september) geïnformeerd 

over de ASV. 

Geplande afdoening: bij rapportage aan 

PS in Q1 2021. 

M M23 Wissink c.s. Culturele en 

maatschappelijke 

instellingen in het 

Coronafonds 

Roepen GS op: 

• in de inventarisatie voor het 

coronafonds nadrukkelijk de 

volgende type culturele en 

maatschappelijk organisaties mee 

te nemen: 

o culturele instellingen met 

een lokale en regionale 

focus, zoals bibliotheken, 

(kleine) theaters, 

Aangen

omen 

RW EC De motie is afgedaan 

Wij hebben namelijk de subsidieregeling 

‘Digitaliseringsvoucher MKB, culturele en 

maatschappelijke ondernemingen’ 

opengesteld. 
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filmhuizen en 

muziekscholen; 

o instellingen gericht op sport 

en beweging, zoals 

zwemlocaties en -baden, 

sportcomplexen, en –

verenigingen; 

o vrijwilligersorganisaties, 

zoals wijkcentra, 

voedselbanken en 

natuureducatiecentra*; 

• de inventarisatie primair te richten 

op de fysieke en organisatorische 

uitdagingen bij het ontwikkelen en 

opstarten van activiteiten in de 

overbruggings- en herstelfase; 

• de uitkomsten hiervan te 

verwerken tot een regeling in het 

kader van het coronafonds; 

• de onder deze 3 punten genoemde 

voorbeelden zijn illustratief en 

niet limiterend. 

M M24 Selles c.s. Versterking 

digitale 

inwonerparticipatie 

Verzoeken GS: 

o in samenwerking met Studio Vers 

Bestuur te verkennen hoe 

inwonerparticipatie via digitale 

middelen verder kan worden 

versterkt; 

o daarbij breed te kijken naar 

verschillende methodieken van 

digitale participatie (enquêtes, 

digitale bijeenkomsten en 

keukentafelgesprekken, digitale 

samenwerksessies rond specifieke 

vraagstukken, digitale 

inspraakmomenten, 

inwonerpanelset cetera); 

o daarbij eveneens te kijken naar de 

technische voor- en nadelen van 

diverse programma’s, apps en 

toepassingen die 

Aangen

omen 

CDK BC Op 25 november 2020 heeft er een 

infosessie plaatsgevonden met PS over 

versterking digitale inwonersparticipatie.  

Wij werken aan een voorstel voor de 

uitvoering van de motie.  

Hierbij worden zowel de interne 

organisatie als de Overijsselse 

gemeenten betrokken. 

Geplande afdoening: Q 2021 
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inwonerparticipatie mogelijk 

maken; 

o met voorstellen te komen om het 

huidige beleid aan te vullen met 

meer mogelijkheden voor digitale 

burgerparticipatie; 

o PS in het najaar van 2020 over de 

uitkomsten te informeren. 

M M26 Schönbaum c.s. Meten is weten Verzoeken GS: 

o de mogelijkheid om aan te sluiten 

bij bestaande pilots te 

onderzoeken; 

o PS over de voortgang te 

informeren. 

Aangen

omen 

GB NM Er is een ambtelijke verkenning gaande 

naar de bestaande pilots. Daarnaast 

doen wij mee aan de landbouwpilot van 

het Schone lucht akkoord, waarvan het 

meten van stalemissies een onderdeel is. 

Beantwoording van de motie volgt zodra 

de verkenning afgerond is en meer 

bekend is over de inhoud van de pilot 

landbouw van het Schone lucht akkoord. 

Geplande afdoening: Q1 2021 

M M27 Almekinders c.s. Sturing 

investeringen 

Roepen het college van Gedeputeerde 

Staten op: 

o Provinciale Staten samen met het 

MKB in een vroegtijdig stadium 

intensief te betrekken bij 

voorstellen die leiden tot 

investeringen in de economie van 

Overijssel, niet met ambtelijk 

dichtgetimmerde en door 

Gedeputeerde Staten                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

afgehamerde voorstellen, maar 

met keuzes die wezenlijk ruimte 

laten voor een constructieve 

dialoog; 

o bij de financiële 

stimuleringsmaatregelen, het 

aanbestedingsbeleid en het 

faciliteren van ondernemers bij 

het verstrekken van voorlichting 

en informatie en bij het verlenen 

van vergunningen in het bijzonder 

Aangen

omen 

EH EC Afgedaan 

 

Conform beleid wordt het MKB 

betrokken bij regelingen ed. 
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oog te houden voor de positie van 

het MKB. 

M M28 Jonkers c.s. SMART-regeling 

MKB Overijssel – 

sterker uit de crisis 

verzoeken GS: 

op korte termijn, medio oktober 2020, 

met een toegankelijke c.q. 

laagdrempelige (subsidie)regeling te 

komen, zodat ondernemers met hun 

personeel en organisatie ondersteund 

worden om sterker uit de crisis te komen 

om te kunnen blijven investeren in hun 

personeel en organisatie. De 

(subsidie)regeling kan bijvoorbeeld 

gericht zijn op: 

o sociale innovatie: het aanpassen 

van de werkorganisatie en het 

benutten van vaardigheden 

gericht op de vitaliteit, 

productiviteit en ontplooiing van 

medewerkers; 

o medewerkersgerichte opleidingen: 

investeren in de ontwikkeling van 

de (vak)vaardigheden van 

medewerkers op de werkvloer; 

o anders en slimmer (digitaal) 

werken en leren: mogelijkheden 

creëren om anders te werken 

en/of leren zodat vaardigheden 

worden benut en talenten worden 

ontplooid; 

o revitalisering van de vraag naar 

producten of diensten: herstel 

en/of het creëren van nieuwe 

vraag naar producten of diensten; 

o tegengaan van de negatieve 

impact van de crisis op 

medewerkers: herstel van 

vitaliteit, productiviteit en 

ontwikkelmogelijkheden van 

medewerkers 

o et cetera. 

Aangen

omen 

EH EC GS komt Q1 2021 met een statenbrief 

waarin ze laat zien welke subsidies er 

voor het MKB zijn op het gebied van 

human capital, digitalisering e.d. 

Daarnaast is net voor de zomer 2020 

een digitaliseringsregeling gelanceerd. 

Ook worden digitaliseringsskils in het 

beleid meegenomen. 

Geplande afdoening: Q1 2021. 



 20 

M M29 Courtz c.s. Retail en centra in 

en na corona 

Verzoeken GS: 

o bij de uitwerking van het 

Stimuleringsfonds en het 

Herstelplan de belangen van de 

Retail sector te betrekken en 

hierbij rekening te houden met 

onder meer; 

- het ondernemerschap van de 

toekomst. waarbij het 

aanpassen van 

bedrijfsmodellen, het creëren 

van onderscheidend 

vermogen en digitalisering 

een rol spelen; 

- nieuwe winkelstructuren; het 

creëren van compacte, 

complete, creatieve, 

comfortabele en 

concurrerende 

verblijfsgebieden; 

- de profilering van binnensteden 

waardoor bezoekersstromen 

worden aangetrokken en 

geleid; 

o te verkennen of er structurele 

ondersteuning nodig is om een 

passend Retail beleid strategisch 

en blijvend te ondersteunen en 

hiervan de financiële 

consequenties in beeld te 

brengen; 

o bij de uitwerking van de plannen 

Retail Platform Overijssel en 

gemeenten nauw te betrekken. 

Aangen

omen 

MH RB We hebben via crisisarrangementen in 

twee rondes retail ondersteund. Voor de 

tweede ronde hebben de staten € 1 

miljoen extra ingezet. 

Deze aanpak maakt onderdeel uit van 

het integrale investeringsvoorstel 

Ruimte, Wonen en Retail d.m.v. de inzet 

van instrumenten zoals 

gebiedsontwikkeling en HMO. Daarmee 

geven wij invulling aan de ruimtelijke 

kant van retail. 

 

Voor de economische kant van retail 

komen wij met een onderzoek waarover 

wij u informeren vóór de 

Perspectiefnota. We doen dit onderzoek 

samen met Retail Platform Overijssel 

waar de brancheorganisaties 

vertegenwoordigd zijn. 

 

Geplande afdoening: vóór de 

Perspectiefnota ontvangt PS een brief. 

Geplande afdoening mei 2021.   

 

M M31 Hesselink N35 aanpakken Roepen het college van Gedeputeerde 

Staten op: 

o zich niet blind te blijven staren op 

de vermeende lobbykracht van 

het college en van de 

gedeputeerde in het bijzonder, 

maar het voorstel van Overijssel 

Aangeh

ouden 
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aan het Rijk dermate aan te 

passen dat er eindelijk resultaten 

worden geboekt; 

o de aanpassingen in het voorstel 

uiterlijk op 1 oktober 2020 naar 

Provinciale Staten door te 

geleiden. 

M M32 Van Dijk s Bescherming en 

bevordering 

weidevogelstand 

Roepen GS op: 

o in overleg met relevante partijen, 

zoals agrarische organisaties, 

vogelbescherming, terrein 

beherende organisaties, te 

onderzoeken op welke wijze de 

inzet van vrijwilligers 

gestimuleerd en bevorderd kan 

worden en welke 

middel/maatregelen nodig zijn om 

dit meerjarig mogelijk te maken; 

o te onderzoeken op welke wijze 

structurele voorzieningen, zoals 

bijvoorbeeld plasdrasgebieden in 

Overijssel gewenst zijn met het 

oog op verbetering van de 

weidevogelstand in onze 

provincie; 

o in beeld te brengen, eventueel in 

overleg met andere provincies, 

welke aanvullende maatregelen 

m.b.t. predatie genomen kunnen 

worden; 

o in beeld te brengen wat de 

financiële consequenties zijn en 

welke middelen er zijn binnen 

bestaande regelingen of 

regelingen die beschikbaar 

komen; 

o PS hierover voor 1 november te 

informeren; 

o in beeld te brengen welke 

aanvullende financiële inzet vanuit 

de provincie Overijssel nodig is en 

Aangen

omen 

GB NM Veel acties lopen in kader van Actieplan 

weide- en akkervogels 2018-2021. Er 

wordt een notitie gemaakt met de stand 

van zaken uitvoering Actieplan voor 2 

november 2020. 

 

Motie is afgedaan met brief aan PS 

2020/1104029 van 30 oktober 2020. 
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dit mee te nemen in het proces 

van de begroting voor 2021. 

M M33 Van Dijk c.s. Laat 1000 km 

bloemen bloeien! 

Roepen GS op:  

o met gemeenten, agrarische 

organisaties en/of individuele 

boeren te verkennen in hoeverre 

er een constructie mogelijk is 

waarbij de provincie een bijdrage 

levert en de agrariërs een stukje 

van hun grond beschikbaar 

stellen; 

o te onderzoeken in hoeverre dit in 

te passen is in lopende 

programma’s en regelingen en 

welke aanvullende middelen nodig 

zijn; 

o PS hierover te informeren en te 

onderzoeken of dit in de begroting 

2021 meegenomen kan worden. 

Aangen

omen 

GB NM GS zien de uitvoering van deze motie 

samen met die van “uitbreiden 

agrarisch natuur-en landschapsbeheer in 

Overijssel” (Motie v.d. Toorn CDA c.s.) 

als een mogelijkheid om de komende 

jaren invulling te geven aan de in het 

Coalitieakkoord opgenomen Groen 

Blauwe Dooradering van Overijssel. Zij 

stellen daarmee voor de motie te 

betrekken bij de behandeling van dit 

onderwerp. 

Over de wijze waarop GS aan deze 

GBDA en de motie(s) uitvoering geven, 

komen zij begin 2021 bij PS terug. 

Geplande afdoening: Q1 2021 

8 juli 2020 PS-vergadering 

MV MV1 Hesselink WhatsApp- en SMS 

alerts voor het 

regionale OV  

Roepen het college van GS op: 

o in gesprek te gaan met de 

regionale vervoerders en de 

WhatsApp- en SMS-alerts in het 

regionaal vervoer in Overijssel 

waar mogelijk toe te passen op de 

manier zoals de NS dit landelijk 

heeft gedaan op basis van de 

positieve resultaten van de 

proeven; 

o de resultaten van de gesprekken 

uiterlijk in kwartaal vier van 2020 

met Provinciale Staten te delen. 

Aangen

omen 

BB RB WhatsApp-alerts is opgenomen in het 

plan van aanpak sociale veiligheid 2021. 

Ontwikkeling staat gepland voor het 

eerste halfjaar van 2021. 

MV MV2 Duitman c.s. Tijdelijke stop 

vergunningen 

zonneparken -

alerts 

roepen GS op tot een tijdelijke stop voor 

het vergunnen van zonneparken totdat 

de zonneladder in de verordening ruimte 

is opgenomen. 

Aangeh

ouden 

   

23 september 2020 PS-vergadering 
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MV MV1 Koolhaas c.s. Kennis en kunde Verzoeken GS : 

o de kennis en expertise die 

aanwezig is in Overijssel, bij bv. 

de Universiteit Twente, op het 

gebied van nucleaire energie aan 

te bieden aan het Rijk en het 

gesprek met open vizier aan te 

gaan; 

o de ontwikkelingen nauwgezet te 

volgen en PS hierover actief te 

informeren. 

Aangen

omen 

TB EC/NEO Er is kort geïnventariseerd welke kennis 

en kunde aanwezig is in Overijssel.  

De Universiteit en de hogescholen 

hebben geen inzet op kernenergie.  

Verder onderzoek is nodig 

 

Geplande afdoening: Q2 2021. 

MV MV4 Bakker c.s. In coronatijd 

beleven en 

genieten 

Verzoeken GS: 

o eenmalig extra budget van  

V. € 500.000 beschikbaar te stellen 

en met betrokken partijen reeds dit 

jaar afspraken te maken over de 

uitwerking zodat per 1 januari 2021 

toezicht en handhaving extra is 

versterkt; 

o deze middelen ten laste te brengen 

van het flexibele coronabudget, 

bestaande andere budgetten of 

mee te nemen in de begroting 

2021; 

o op geleide van de opgedane 

ervaringen tijdig met voorstellen 

te komen voor een mogelijk 

vervolg na 2021. 

Aangeh

ouden 

   

MV MV5 Folkerts coronasteun voor 

natuurgebieden 

Verzoeken GS: 

1. coulant om te gaan met verzoeken 

van TBO’s om van provinciale 

projecten de werkwijze, de 

uitvoeringstermijn en/of 

projectdoelen die door de 

coronacrisis niet gehaald kunnen 

worden aan te passen; 

2. coulant om te gaan met verzoeken 

van TBO’s om aantoonbare extra 

uitvoeringskosten van projecten 

als gevolg de coronacrisis te 

vergoeden; 

Aangen

omen 

GB NM 

 

De motie is afgedaan. 

In PS 11 november 2020 is bij het 

statenvoorstel 2020/1102399 

“Overijsselse herstel- en transitieaanpak 

coronacrisis” het amendement 

Coronasteun natuurgebieden 

aangenomen. 
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3. te inventariseren wat nodig is om 

de extra kosten die de TBO’s 

maken als gevolg van de 

coronadrukte en –maatregelen in 

onze natuurgebieden te dekken 

en hier tijdig mee terug te komen 

bij PS, zodat dit door PS kan 

worden meegenomen in de 

discussie over het provinciale 

coronafonds. 

MV MV6 Jansen c.s. Duurzame 

bedrijfsdaken 

Verzoeken Gedeputeerde Staten: 

o een quick scan uit te voeren naar 

de mogelijkheden de daken van 

bedrijven op Businesspark XL en 

Technology Base Twente te 

verduurzamen en dit onderwerp 

te bespreken in de besturen van 

de bedrijventerreinen; 

o te verkennen welke 

beïnvloedingsmogelijkheden er 

zijn om ook de bedrijfsdaken op 

de andere bedrijventerreinen in 

de provincie te verduurzamen; 

o hierover voor het eind van 2020 of 

eerder de Staten te informeren 

over de mogelijkheden. 

Aangen

omen 

TB EC/NEO We verkennen op dit moment met 

projectorganisaties van de 

bedrijfsterreinen de mogelijkheden van 

zon op daken. 

 

Geplande afdoening: Q2 april 2021 

28 oktober 2020 PS-vergadering 

A A2 Jonker c.s. Verruiming 

schaderegeling 

datum aankoop 

woning  

 Aangen

omen 

  2020/110263 

A A4 Van Moorsel c.s. Schades ontstaan 

voor 2011 

 Aangen

omen 

  2020/110263 

M M3 Kerkhof c.s. Onderzoek 

faalmechanisme 

KADH 

roepen Gedeputeerde Staten op: 

o los van de uitvoering van de 

regeling schadeverhaal zoals 

28.10.2020 in PS is besloten een 

onderzoek op te starten naar het 

faalmechanisme en daarbij in 

Aangen

omen 

BB PPM Afgesproken is de bevindingen van de 

schade-experts te gebruiken om een 

gerichtere onderzoeksvraag te 

formuleren. 
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ieder geval te onderzoeken of 

horizontale “piping” en/of 

horizontale lekkage deel uitmaken 

van het faalmechanisme indien 

het faalmechanisme is ontdekt en 

het faalmechanisme is ontstaan 

doorwerkzaamheden en/of 

constructies aan of langs het 

kanaal dit weg te (laten) nemen; 

o dit z.s.m. op te starten en PS 

hiervan op de hoogte te houden 

en minimaal éénmaal per halfjaar 

te rapporteren. 

De eerste bevindingen van de schade-

experts verwachten we over een ruim 

half jaar, dan pakken we dit verder op. 

 

Geplande afdoening: eind Q2 2021 

M M4 Jonker c.s. Regeling 

tegemoetkoming 

eigen expertise 

bewoners 

roepen Gedeputeerde Staten op om zo 

spoedig mogelijk met een regeling te 

komen die de bewoners / gedupeerden 

financieel tegemoet komt bij de inzet 

van de eigen expertise / contra 

expertise. 

Aangen

omen 

BB PPM Voorstel is opgenomen in GS-besluit van 

17 november 2020 

M M5 Hesselink c.s. Overdracht 

schaderegeling 

Roepen GS op: 

o de (juridische) mogelijkheden te 

onderzoeken van het overdragen 

van de schaderegeling van 

pandeigenaar aan pandeigenaar; 

o de resultaten van het onderzoek 

uiterlijk op 1 april 2021 aan PS 

voor te leggen. 

Aangen

omen 

BB PPM Is gelijktijdig geregeld met het 

vaststellen van de schaderegeling. 

M M6 Van Moorsel c.s. Onderzoek 

Rekenkamer KADH 

De Rekenkamer Oost-Nederland in 

overweging te geven een onderzoek uit 

te voeren naar de kwaliteit van 

besluitvorming over én van de uitvoering 

van de werkzaamheden door de 

provincie in de periode tussen 2009 en 

2019 in het kader van het opwaarderen 

van de het kanaal Almelo – De Haandrik, 

waarbij tenminste wordt gekeken naar 

de beschikbare informatie, 

opdrachtformulering, de aanbesteding, 

de verzekeringen, het toezicht, de 

monitoring, de registratie en de 

rapportage. 

Aangen

omen 

BB PPM Dit is niet aan GS 
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M  M7 Huizinga Eenduidige 

begrijpelijke 

communicatie 

KADH 

Roepen Gedeputeerde Staten op: 

o het externe communicatiebeleid 

met betrekking tot het dossier 

'Kanaal Almelo – De Haandrik' 

kritisch te evalueren en te 

analyseren 

o daarbij met name te kijken naar: 

o of er sprake is van heldere 

eenduidige communicatie 

over het proces en de  

schaderegelingen richting 

inwoners; 

o of de verschillende 

communicatiemiddelen 

(online en offline) 

aansluiten bij de behoefte 

van alle betrokkenen in 

het gebied; 

o of alle uitgaande 

communicatie 

toegankelijk is. Ter 

illustratie: of de teksten 

zowel in brieven als op 

andere middelen 

(websites) zodanig 

ingericht is of in te 

richten is, dat een zo 

breed mogelijke groep in 

staat wordt gesteld deze 

communicatie zelfstandig 

te begrijpen 

(referentieniveau B1); 

o afhankelijk van de bevindingen uit 

de evaluatie het 

communicatiebeleid waar nodig 

aan te passen; 

o PS voor 1 apr te informeren 

Aangen

omen 

BB PPM Dit proces wordt met de indiener van de 

motie afgestemd. 

M M8 Hofstee-Stuut c.s. Oplossen PAS-

meldingen 

verzoeken GS: 

o de minister van LNV aan haar 

toezegging uit 2019, gericht op 

het legaliseren van alle PAS-

Aangen

omen 

GB NM De motie is afgedaan. 
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meldingen vanuit een landelijke 

stikstofbank, te houden door: 

o dit rechtstreeks bij de 

minister te bespreken; 

o dit vanuit IPO-verband (met 

de andere 11 provincies) 

bij de minister te 

agenderen en 

o concrete afspraken te maken over 

afhandeling problematiek legaliseren 

PAS-meldingen. 

 

Bij amendement 19 (ontvangen 10 

december 2020) van Kamerlid Bisschop 

c.s. van de SGP, betreffende een 

aanvullend legalisatieprogramma, op de 

behandeling van het wetsvoorstel Wet 

Natuurbescherming en Omgevingswet 

(35600) is aangenomen dat de Minister 

opgedragen wordt om in het belang van 

rechtszekerheid tezamen met GS van de 

provincies zorgt voor het legaliseren van 

de projecten met een geringe 

stikstofdepositie op Natura 2000 

gebieden die voldeden aan de 

voorwaarden van artikel 2.12 van het 

Besluit Natuurbescherming, zoals dat 

luidde op 28 mei 2019. 

 

M M9 Van Dijk c.s. Stikstofladder 

Overijssel 

verzoeken GS 

o de Stikstofladder Overijssel nader 

uit te werken en toe te voegen 

aan de instrumentenkoffer voor 

de Gebiedsgerichte aanpak 

Stikstof; 

o de Stikstofladder Overijssel breed 

onder de aandacht te brengen bij 

bedrijven, organisaties en 

gemeenten, met daarbij het 

verzoek deze toe te (laten) 

passen; 

o PS eind 2021 te informeren over de 

eventuele effecten. 

Aangen

omen 

GB NM Geplande afdoening: Q1 2021 

 

4 november 2020 PS-vergadering (reserve) 

M M13 Courtz c.s. Burgerschap op 

basisscholen 

verzoeken GS 

o om, samen met geïnteresseerde 

bassischolen en gemeenten, in 

Aangen

omen 

CdK BC Uitwerking van een plan gereed in Q1-

2021 en eerste pilot start in Q2 2022. 
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2021 een pilot uit te werken en te 

voeren op het gebied van 

burgerschapsvorming op 

basisscholen met als doel om 

kinderen te laten kennismaken 

met democratie en onze 

rechtsstaat en het gesprek te 

voeren over maatschappelijke 

thema’s; 

o Om de resultaten en effecten van 

deze pilot zo goed mogelijk in 

beeld te brengen, en deze zo snel 

mogelijk na uitvoering van de 

pilot, doch uiterlijk Q1 2022, aan 

PS voor te leggen. 

Geplande afdoening: resultaten worden 

gepresenteerd aan PS in Q1 2022 

M M14 Kleinsma c.s. Investeren in 

deskundigheidsbev

ordering en binden 

van vrijwilligers 

aan verenigingen 

Verzoekt het college: 

o Binnen het programma sociale 

kwaliteit te inventariseren wat de 

mogelijkheden zijn om 

deskundigheidsbevordering van 

vrijwilligers binnen een vereniging 

te stimuleren; 

o Daarbij een voucherregeling in 

overweging nemen als 1 van de 

mogelijkheden; 

o De landelijke regelingen en 

mogelijkheden te betrekken bij 

het voorstel; 

o Met een voorstel te komen tijdens 

de behandeling van het 

Provinciale Sportakkoord maar dat 

het voorstel zich niet enkel 

beperkt tot de sport. 

Aangen

omen 

RW EC Wij zijn de mogelijkheden van 

deskundigheidsbevordering van 

vrijwilligers binnen een vereniging aan 

het verkennen.. Wij nemen daar de 

landelijke mogelijkheden in mee.  

Wij zijn inmiddels gestart met het 

project “De bestuurder centraal” 

waarmee bestuurders van 

vrijwilligersorganisaties zich kunnen 

ontwikkelen in hun rol als bestuurder. 

Bij de behandeling van het Sportakkoord 

in het eerste kwartaal van 2021 komen 

we met een voorstel op de behoefte van 

vrijwilligers. 

 

Geplande afdoening: Q3 2021. 

MV MV2 Wissink c.s. Vitale kernen en 

veevoerfabrieken 

roepen GS op om: 

o HMO te verzoeken om, binnen 

bestaande (financiële) kaders een 

inventarisatie te maken van de 

plekken waar solitaire industriële 

bedrijven de leefbaarheid in het 

Aangen

omen 

MH RB Wij hebben op 21 januari 2021 een 

gesprek met de HMO gevoerd over een 

opdrachtformulering. De resultaten 

worden aan de Staten voorgelegd. 
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woon- en winkelgebied van 

kernen aantasten; 

o Een verkenning uit te voeren naar 

de kansrijke mogelijkheden voor 

verplaatsing van solitaire 

industriële bedrijven, in het 

bijzonder veevoerbedrijven, die 

de leefbaarheid in de woon- en 

winkelgebieden van kernen in 

grote mate aantasten; 

o PS uiterlijk eind 2021 te informeren 

over de voortgang. 

Geplande afdoening: PS wordt eind 2021 

geïnformeerd. 

 

MV  MV4 Duitman c.s. Energiebesparing 

voedselbanken 

verzoeken GS: 

o energiescans uit te voeren bij alle 

Overijsselse voedselbanken die dit 

op prijs stellen; 

o met deze voedselbanken in 

gesprek te gaan over de 

ondersteuningsvraag op het 

gebied van energiebesparing; 

o de uitkomsten hiervan te 

verwerken in een regeling die zo 

goed mogelijk aansluit bij de 

specifieke situatie en de behoefte 

van iedere voedselbank; 

o te bekijken of deze regeling vanuit 

NEO vormgegeven kan worden; 

o een voorstel hierover voor maart 

2021 aan PS voor te leggen. 

Aangen

omen 

TB EC/NEO De eerste fase van het project 

“uitvoeren energiescans en opleveren 

energierapportages” is sinds 1 februari 

2021 gestart. Bij 12 van de 13 

Overijsselse voedselbanken wordt voor 1 

maart een energiescan uitgevoerd. 

Hiervoor zijn 2 energieadviesbureaus 

ingeschakeld. 

Rond 1 maart worden de rapportages 

opgeleverd aan de provincie. Wij zullen 

de rapportages delen met de 

voedselbanken en zelf zullen we de 

rapportages gebruiken om een 

subsidieregeling op te stellen voor de 

verduurzaming van de “mobiele” 

inventaris van de Overijsselse 

voedselbanken.  

Het opstellen en uitvoeren van de 

subsidieregeling is de tweede en tevens 

laatste fase van het traject. 

Geplande afdoening: Q1 maart 2021. 

  

MV MV6 Pool c.s. Geen 

lantarenpalen 

verwijderen 

roepen GS op om: 

o niet over te gaan tot het 

verwijderen van lantaarnpalen 

langs provinciale wegen, dan 

Aangen

omen 

BB WK Na het aannemen van de motie is het 

verwijderen van de lantaarnpalen 

stilgezet. 
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nadat ze gedurende een jaar zijn 

uitgezet, is gebleken dat de 

veiligheid daardoor niet negatief is 

beïnvloed; 

o ondertussen aan provinciale staten 

een voorstel voor te leggen 

waarin de alternatieven van dit 

besluit zijn verkend en de 

verschillende belangen zijn 

gewogen. 

Er is een brief in voorbereiding, 

waarmee PS wordt geïnformeerd over 

het beleid en de toepassing daarvan. 

Daarnaast zullen de Statenvragen ex art 

59 RvO over dit onderwerp worden 

beantwoord. 

 

Geplande afdoening: Q4 2020 

11 november 2020 PS-vergadering 

A A7 Folkerts c.s. Coronasteun 

natuurgebieden 

 Aangen

omen 

  2020/1102399 

M M1 Almekinders c.s. Nascheiden Roepen het college van Gedeputeerde 

Staten op: 

o een onderzoek te starten naar de 

mogelijkheden van de provincie 

Overijssel om een initiërende en 

stimulerende rol te vervullen bij 

de totstandkoming van een state 

of the art nascheidinginstallatie in 

Oost Nederland; 

o in het onderzoek uit te werken hoe 

in Oost-Nederland een haalbare 

business case kan worden 

opgesteld voor realisatie van een 

in Overijssel gevestigde 

nascheidinginstallatie; 

o in het onderzoek mee te nemen 

hoe kennisinstellingen als 

Universiteit Twente, Hogeschool 

Saxion en Hogeschool 

Windesheim hieraan een bijdrage 

kunnen leveren; 

o in het onderzoek te overwegen wat 

de mogelijkheden zijn om een 

initiatief tot het oprichten van een 

nascheidinginstallatie financieel te 

ondersteunen; 

Aangeh

ouden 
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o in het onderzoek na te gaan of in 

Overijssel gevestigde 

afvalverwerkingsbedrijven, zoals 

Twence in Hengelo, bereid zijn op 

basis van een haalbare business 

case te investeren in een 

nascheidinginstallatie; 

o PS uiterlijk te informeren over de 

uitkomsten van het onderzoek op 

het moment dat de 

Perspectiefnota 2022 wordt 

aangeboden aan PS. 

M M4 Brinkhuis Pilot 

duurzaamheidsvou

chers 

roepen GS op: 

o een pilot te starten met het 

uitgeven van 

duurzaamheidsvouchers voor 

particulieren; 

o in overleg te treden met 

waterschappen en te 

inventariseren in welke mate en 

vorm de waterschappen een rol 

kunnen en willen spelen bij 

uitvoering van de pilot; 

o de gemeenten in Overijssel te 

benaderen met het verzoek of zij 

willen meewerken aan de pilot en 

vervolgens 2 gemeenten te 

selecteren; 

o bij de Perspectiefnota 2022 een 

uitgewerkt voorstel te presenteren 

voor uitvoering van de pilot. 

Aangeh

ouden 

   

M M5 Brinkhuis wateranalyse roepen GS op een algehele wateranalyse 

te maken en de staten hierover voor 1 

maart 2021 te informeren. 

Aangeh

ouden 

   

M M6 Jansen c.s. Zonnepanelen op 

huurwoningen 

Verzoeken het College: 

o in gesprek te gaan met de 

woningbouwcorporaties om te 

kijken of de provincie kan 

bijdragen in welke vorm dan ook, 

in het bespoedigen van zon op 

huurhuizen; 

Aangen

omen 

TB EC\NEO Gesprekken worden gevoerd met 

woningcorporaties in Overijssel. 

 

Geplande afdoening: Q1 maart 2021 
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o Provinciale Staten uiterlijk 01 

februari 2021 te informeren over 

de uitkomsten van het gesprek; 

o bij de komende Perspectiefnota (of 

zoveel eerder) een voorstel voor 

te leggen aan de Staten in het 

geval de provincie een bijdrage 

kan leveren. 

M M7 Slingerland c.s. Versterking kansen 

Nedersaksenlijn 

Verzoeken Gedeputeerde Staten om: 

o contact te zoeken met de Stichting 

Nedersaksenlijn teneinde te 

overleggen welke steun vanuit de 

Provincie Overijssel mogelijk is 

om hun activiteiten door te 

zetten; 

o een gezamenlijke lobby met 

Drenthe en Groningen op te 

starten om in Den Haag (2021: 

coalitie onderhandelingen) meer 

steun voor de ontwikkeling van de 

Nedersaksenlijn te vergaren, 

waarbij ook de komende MIRT-

besprekingen en de 

mogelijkheden van het Groeifonds 

worden meegenomen; 

o voornoemde lobby ook richting 

Europa uit te voeren omdat daar 

de komende tijd extra middelen 

beschikbaar komen voor 

‘investeren in groei en 

werkgelegenheid’ en de extra 

Nedersaksenverbindingen met 

Duitsland nieuwe economische 

mogelijkheden betekenen; 

o PS uiterlijk voor het zomerreces 

2021 te informeren over de 

resultaten van de contacten met 

de Stichting Nedersaksenlijn en 

van de gezamenlijke lobby van 

Groningen, Drenthe en Overijssel. 

Aangeh

ouden 
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M M8 Kalter Proactief 

betrekken 

inwoners provincie 

Overijssel bij 

energie-

duurzaamheid 

Verzoeken het college van Gedeputeerde 

Staten om het instrument energie coach 

breder te communiceren aan de 

inwoners van de Provincie Overijssel en 

het mogelijk te maken dat iedere 

inwoner de energie coach direct kan 

aanvragen. 

Aangeh

ouden 

   

M M9 Zandvliet-Snoek Bieb en buurthuis Verzoeken het college van Gedeputeerde 

Staten om: 

o met een voorstel te komen om een 

fonds in te stellen ten behoeve 

van behoud van de voorzieningen 

bibliotheek en buurthuis; 

o een bedrag van € 200.000 te 

storten in het fonds en dit te 

dekken uit de Algemene reserve; 

o dit geld in te zetten wanneer een 

openbare faciliteit zoals een 

bibliotheek of een buurthuis dreigt 

weg bezuinigd te worden door een 

gemeente. 

Aangeh

ouden 

   

M M10 Schaaij-Wissink Voldoende sociale 

huur in de regio 

Verzoeken het college van Gedeputeerde 

Staten om: 

o in gesprek te treden met 

Overijsselse gemeenten en door 

middel van overleg te komen tot 

betere afstemming tussen 

Overijsselse gemeenten waarbij 

iedere gemeente haar 

verantwoordelijkheid neemt voor 

voldoende sociale huurwoningen 

in de regio; 

o PS hierover te informeren voor de 

behandeling van de Perspectiefnota 

2022. 

Aangen

omen 

MH RB Dit is de verantwoordelijkheid van de 

gemeente in de prestatieafspraken die 

zij maken met corporaties. Wij brengen  

dit bij gemeenten onder de aandacht in 

de Bestuurlijke Overleggen Wonen. Deze 

doelgroep, naast de andere doelgroepen, 

maakt onderdeel uit van de regionale 

woonagenda’s. 

Dit is besproken tijdens de Bestuurlijke 

Overleggen Wonen van 4 en 10 

december 2020. De resultaten worden 

opgenomen in de regionale 

woonagenda’s. 

M M11 Westert c.s. Verkenning 

kantoorlocaties, 

thuisweken, 

werken op afstand 

verzoeken Gedeputeerde Staten om: 

o een actualisering uit te voeren van 

de toekomstige kantoorbehoefte - 

mede gezien de ontwikkelingen 

die in gang gezet zijn door corona 

Aangeh

ouden 
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rond thuiswerken en werken op 

afstand; 

o daarbij ook te betrekken de 

duurzaamheid van ontwikkelingen 

rond thuiswerken; 

o te inventariseren welke 

mogelijkheden er bij bedrijven en 

instellingen zijn om gebruik te 

maken van meer flexibele 

‘thuiswerkplekken’ in de regio bij 

dorpshuizen, wijkcentra, etc. om 

zo de aantrekkelijkheid en 

vitaliteit van dorpen en kernen te 

versterken; 

o in aansluiting op de verkenning 

een enkele pilot uit te voeren om 

ervaring en kennis op te doen; 

o PS uiterlijk bij het aanbieden van 

de Perspectiefnota 2022 te 

informeren over de uitkomsten 

van de verkenning. 

M M12 Selles Sociale verbinding Verzoeken GS: 

o te verkennen hoe op wijk-, dorp-, 

of regioniveau met de 

betrokkenen uit de diverse 

domeinen op gemeentelijk en 

provinciaal niveau samen vanuit 

één budget dienstverlening kan 

worden gerealiseerd; 

o met als doelstellingen van die 

dienstverlening het behoud, dan 

wel versterken van het 

levensgeluk en de bevordering 

van het persoonlijk welzijn en 

gezondheid; 

o te onderzoeken welke 

belemmeringen op gemeentelijk 

en provinciaal niveau 

weggennomen moeten worden 

om deze triple aanpak uit te 

breiden; 

Aangeh

ouden 
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o PS te informeren over de 

uitkomsten voor de Perspectiefnota 

2022. 

M M13 Selles Grensoverschrijde

nd reizen 

Verzoeken GS: 

o te inventariseren waar de grootste 

obstakels en verbeterpunten 

liggen als het gaat om 

grensoverschrijdende 

verbindingen; 

o in deze inventarisatie zowel de 

weginfrastructuur als het 

openbaar vervoer te betrekken; 

o te verkennen waar de provincie bij 

kan dragen aan betere 

grensoverschrijdende 

verbindingen; 

o hierin ook mee te nemen waar het 

beste kan worden aangesloten op 

investeringen van anderen; 

o over de invulling te overleggen 

met zowel overheden binnen onze 

provincie als over de grens; 

o aan de hand van deze verkenning 

uiterlijk 01 juli 2021 met 

verbetervoorstellen te komen voor 

zowel de weginfrastructuur en het 

openbaar vervoer. 

Aangeh

ouden 

   

M M14 Huizenga Minder 

medicijnresten in 

(oppervlakte)water 

Roepen Gedeputeerde Staten op: 

o te onderzoeken hoe de cijfers van 

Overijssel zich verhouden tot 

andere provincies en wat we 

kunnen doen om meer 

medicijnresten uit het water te 

halen; 

o de omvang, impact en eventueel te 

nemen maatregelen voor 

Overijssel in kaart te brengen, 

hierbij ook innovaties op het 

gebied van medicijnresten uit 

water mee te nemen. 

Aangen

omen 

BB RB Afgedaan. 

De Staten zijn op 25 januari 2021 per 

brief (kenmerk 2021/0002044) 

geïnformeerd over medicijnresten in 

(oppervlakte)water.  
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M M15 Huizenga Leegstaande 

kantoorpanden 

benutten voor 

appartementen 

Roepen Gedeputeerde Staten op: 

o in kaart te brengen hoeveel m2 

aan kantoorpanden nu leeg staan 

in Overijssel en wat de 

verwachting is aan m2 leegstand 

voor de komende jaren; 

o de (on)mogelijkheden in kaart te 

brengen om kantoorpanden om te 

zetten naar woonlocaties; 

o in gesprek te gaan met partijen uit 

de bouw, vastgoedsector en 

woonsector en de 

herstructureringsmaatschappij 

(via de gebruikelijke woonkeuken 

en overlegstructuren) en een 

lobby hiervoor in gang te zetten; 

o tevens in beeld te brengen hoeveel 

woningen de afgelopen jaren zijn 

gerealiseerd in voormalige 

kantoorpanden; 

o PS voorafgaand aan de 

Perspectiefnota in 2021 schriftelijk 

te informeren over bovenstaande 

punten. 

Aangeh

ouden 

   

9 december 2020 PS-vergadering 

A A1 Van Moorsel c.s. Benut 

mogelijkheden van 

winning drinkwater 

uit 

oppervlaktewater 

als volwaardig 

alternatief voor de 

middellange 

termijn 

 Aangen

omen 

  2020/1102873 

MV MV4 Slingerland Wandelnetwerk Verzoekt Gedeputeerde Staten om 

o op korte termijn met Gastvrij 

Overijssel / de drie Overijsselse 

Routebureaus en de 

samenwerkende gemeentes in 

Aangeh

ouden 
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gesprek te gaan om te 

inventariseren welke impuls voor 

de wandelnetwerken in Overijssel 

nodig is; 

o samen met de betrokken 

gemeentes in beeld te brengen 

wat nodig is om tot een 

meerjarenplan te komen dat 

gericht is op beheer, onderhoud 

en incidentele financiering voor 

doorontwikkeling van het 

wandelnetwerk; 

o daarbij ook de financiële 

mogelijkheden van subsidies en 

corona-herstelfondsen te 

betrekken; 

o voorafgaand aan de bespreking 

van de Perspectiefnota 2022 het 

plan inclusief eventuele financiële 

bijdrage van de provincie aan de 

Staten voor te leggen; 

MV MV5 Van Moorsel c.s. Fietstunnel N35 

Haarle 

verzoeken GS: 

o bij de behandeling van de 

perspectiefnota in 2021 met een 

voorstel te komen voor de 

realisatie van een ongelijkvloerse 

fietspassage onder of over de N35 

ter hoogte van Haarle; 

o de dekking hiervan waar mogelijk 

te zoeken binnen de Rijks- en 

provinciale middelen die 

beschikbaar zijn voor de N35, 

zoals de middelen die nu nog 

beschikbaar zijn voor het 

verbeteren van de 

verkeersveiligheid voor het traject 

Wijthmen - Nijverdal. 

Aangen

omen 

BB WK We hebben met betrokken partijen de 

afspraak gemaakt dat we voor het 

traject tussen Wijthmen en Nijverdal 

gaan onderzoeken wat de beste 

oplossingen zijn voor de veiligheid in het 

licht van de gemaakte afspraken. In 

februari 2021 verwachten wij dat dit 

onderzoek  afgerond kan worden en dat 

partijen de minister kunnen adviseren 

over een pakket aan maatregelen. 

Daarmee komt er duidelijkheid over de 

oplossing voor Haarle. 

Bij de behandeling van de 

Perspectiefnota in 2021 komen wij met 

een voorstel. 

 

 

  
 


